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Z á p i s n i c a 

 

z XVIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

22.09.2021 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň vážené poslankyne, vážení poslanci, milí hostia. . Dovoľte, aby 

som vás privítal na XVIII. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva Košice-Staré Mesto. Poprosím, aby 

ste sa prezentovali. Keďže nie je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, takže v zmysle 

rokovacieho poriadku čakáme jednu hodinu. Zatiaľ ďakujem. Takže prezentovaných je 7. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili poslanci. Zatiaľ tu mám len ospravedlneného pána poslanca Havasiho. 

Takže nakoľko je prítomných 7 poslancov, konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Teraz pristúpime k voľbe návrhovej 

komisie. Poprosím vaše návrhy, nech sa páči.  

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k voľbe návrhovej komisie. Poprosím vaše návrhy, nech 

sa páči. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ostatné zastupiteľstvá bola v návrhovej komisii 

po vašej pravej ruke pravá strana. Teraz navrhujem ľavú stranu. Navrhujem pán poslanca Hanesza 

a pani poslankyňu Galdunovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. Takže, ak nikto neprichádza s ďalším návrhom, pristúpime 

k hlasovaniu. Takže hlasujme, prosím, o návrhu nominácie návrhovej komisie.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 2 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže oznamujem, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pani poslankyňa Galdunová a pán poslanec Hanesz.. Poprosím, aby ste zaujali miesta pre 

návrhovú komisiu.  

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Konečného a pána 

poslanca Hanesza. (pozn.: zmena - pri bode č. 4.4 za overovateľa  určená p. Blaškovičová) 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prv, než pristúpime k schváleniu samotného programu, ešte raz dovoľte, 

aby som privítal v sále pána bývalého starostu a mestského poslanca pána Gregu, pani riaditeľku 

Múzea Vojtecha Löfflera Noémi Ráczovú. Potom zástupcov návrhovej skupiny, vlastne nominantov 

do súdnej rady pani Kurianovú a pána Korpu. A tak isto aj dnes vítam zástupcov Mestskej polície 

pána veliteľa Mestskej polície Stred s jeho zástupcom, ktorého potom aj bližšie predstavíme. Takže 
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teraz navrhujem, aby sme pristúpili k schvaľovaniu programu. Najprv budeme hlasovať o bodoch 

zverejneného programu zasadnutia. Takže poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na 

uznesenie.  

  

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje zverejnený program XVIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže program podľa zverejneného programu bol prijatý. Teraz pristúpime 

k vypusteniu alebo zmene poradia bodov. Prosím vás, páni poslanci a panie poslankyne na 

prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Nech sa páči. Pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Nie, pardón, sťahujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Vážení kolegovia, rád by som vám predstavil 

materiál na doplnenie do programu. Máte ho pred sebou. (pozn.: diskusia mimo záznam) Nehovoril 

starosta aj o doplnení? Aha, tak potom sa ospravedlňujem. Pardón.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, oznamujem ja ako predkladateľ bodu č. 9, že 

sťahujem tento bod z programu rokovania dnešného miestneho zastupiteľstva. Takže ak nemá nikto 

žiadne doplňujúce návrhy, prejdeme k doplneniu bodov do programu. Takže teraz možnosť doplnenia 

bodov do programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Nech sa páči pani poslankyňa 

Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakuje za slovo. Prajem všetkým pekný deň. Ja by som rada 

doplnila materiál pod bod č. 4/2. Tým pádom navrhujem, aby bod, ktorý je tu v pôvodnom programe 

označený ako bod 4. sa premenoval na bod 4.1. , aby ja som mohla navrhnúť bod 4.2. A bod 4.2 bude, 

názov toho materiálu je Personálne zmeny v komisii miestneho zastupiteľstva na ochranu verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobrý deň, ďakujem pekne za slovo. Keďže podľa podpísaného 

uznesenia z júna 2021 beží konanie voči osobe starostu Ing. Igora Petrovčika, je v lehote do 180 dní 

potrebné rozhodnúť alebo zastaviť toto konanie. Nerozumiem prečo úrad tento bod nezaradil. 

A zrejme aj kvôli tomu predsedníčka predkladá bod 4.b. Takže predkladám návrh na zaradenie bodu 

ako bod 4.c Konanie vo veci ochrany verejného záujmu. 4.3, pardón.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Tak, vážené kolegyne, pán starosta, rád by som vám predstavil názov 

materiálu, ktorý predkladám do dnešného zastupiteľstva. Ide o žiadosť o poskytnutie finančnej 

dotácie z rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto pre Úsmev ako dar. Predložený dokument máte 

každý pred sebou v jednej kópii. Ďakujem. Pardón. Bod navrhujem doplniť, vytvoriť vlastne nový 
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bod a posunúť poradie. Dať ho za 4. bod a dať ho ako 5. Alebo ho dať ako 4.1? Tak ho dajme ako 

4.3. (pozn.: diskusiu mimo záznam). Už aj 4.3 je. Tak 4.4. Dobre, ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, ďalšie návrhy. Takže poprosím, teraz budeme hlasovať. 

Takže najprv budeme hlasovať o návrhu pani poslankyne Blaškovičovej. Nech sa páči hlasujte. Bod 

4.2. 

Hlasovanie č. 3:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz budeme hlasovať o návrhu, doplnení programu, pána poslanca 

Djordjeviča. Nech sa páči, 4.3. 

 

Hlasovanie č. 4:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: A teraz budeme hlasovať o návrhu, doplnenie programu, pán poslanca 

Priestera. 

 

Hlasovanie č. 5:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže konštatujem, že sme schválili doplňujúce body programu a môžeme 

prejsť k bodu č. 1.  

- - - 

 

Bod č. 1 

Návrh na vymenovanie riaditeľky príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, 

Alžbetina 20, Košice 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte raz dovoľte, aby som privítal pani riaditeľku Múzea Vojtecha Löfflera 

pani Ráczovú a otvorím rovno rozpravu, nech sa páči. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Dobrý deň prajem všetkým. Ďakujem za slovo. Chcel som sa len k tomuto 

bodu vyjadriť, že bol som členom tej výberovej komisie v auguste, ktorý sme mali naozaj na túto 

pozíciu riaditeľa/ky Múzea Vojtecha Löfflera. Prihlásili sa tri uchádzačky a skutočne musím povedať, 

že všetky boli kvalitné. Na každú z dám sme si vyhradili v podstate pol hodinu na ten prijímací 

pohovor alebo v rámci toho výberového konania. A naozaj, každá z tých dám mala tie projekty 

pripravené tak kvalitne, alebo naozaj tak hlboko, že sme tento čas ešte aj natiahli. Tak isto chcem 

povedať aj na margo pani riaditeľky Ráczovej, že naozaj mala pripravené tak obsiahle záležitosti, čo 

je potrebné v Múzeu Vojtecha Löfflera zlepšiť, zmeniť, doplniť. Naozaj, akože sme boli veľmi 

pozitívne, nieže prekvapení, ale veľmi pozitívne sme to brali ako prišli uchádzačky pripravené 

a naozaj aj konkrétne pani Ráczová, ktorú naša komisia napokon vybrala ako tú najlepšiu 

uchádzačku. Takže toľko k tomu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Ja nemám žiadne námietky ani k výberovému konaniu 

samotnému, ani k jeho výsledkom. Samozrejme, že členovia sú štandardne v takýchto procesoch 

a výberových konaniach viazaní mlčanlivosťou. Len mi chýba nejaký záver z výberového konania. 

Ja dodnes neviem, kto boli zúčastnené osoby, aké bolo poradie, koľko bodov, alebo aký počet 

hlasujúcich bol. Čiže vlastne ja mám len jedno meno, a mám len jedno meno. Keby ste nám mohli, 

ja neviem, či môžete alebo chcete, alebo nechcete. Je to niekde zverejnené? Nič. Je? Ak je, tak je. Tak 

odpovie mi úrad. Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Škoda, že tu nie je Andy, lebo on bol predseda tej výberovej komisie, aby 

ti mohol odpovedať. Tak len som toľko chcel, že boli sme tam piati a počtom hlasov 4:1 vyhrala pani 

Ráczová. Ale skutočne, naozaj, nech naozaj povie pán starosta, alebo úrad, nejaké väčšie podrobnosti 

k tomu, len ... (pozn.: diskusia mimo záznam)  Nebol, nie. Tak len, ako keď si chcel viac info od 

úradu, tak nech ... Toto ti viem povedať. Piati hlasovaním 4:1 a uchádzačky boli 3. Také základné 

info.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto iný nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

p. Hanesz, poslanec a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto v súlade s § 14 ods. 3 písm. i) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov vymenúva na základe výsledkov výberového konania s účinnosťou od 01.10.2021 za 

riaditeľku príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, Alžbetina 20, Košice na dobu 

neurčitú  Mgr. art. Noémi Ráczovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 6:  za: 9, proti:0, zdržalo sa: 0 

      (p. Djordjevič aklamačne ZA) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže dovoľte, aby som vám, pani riaditeľka, takto touto formou 

poblahoželal  a prajem vám veľa úspechov v rozvíjaní nášho múzea. Zároveň chcem ospravedlniť, 

pani riaditeľka má hneď pracovné povinnosti. Takže ďakujeme veľmi pekne a prajeme pekný deň. 

Môžeme pristúpiť k bodu č. 2.  

- - - 

 

Bod č. 2 

Voľba prísediacich Okresného súdu Košice I na volebné obdobie 2022 – 2025 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram rozpravu. Tak ako na začiatku som privítal, takže zároveň ešte 

raz pripomínam. Máme tu dvoch prítomných, lebo pani Fábryovú tu nevidím. Takže ak má niekto 

nejaké otázky, nech sa páči. Máme tu vlastne pani Kurianovú, pána Korpu prítomných osobne. A pani 

Hulmečíkovú. Pardón. Ak sa nikto nehlási, uzatváram rozpravu. Nech sa páči, návrhová komisia.  

 

p. Hanesz, poslanec a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto v zmysle § 140 ods. 1 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov volí prísediacich Okresného súdu Košice I na 

volebné obdobie 2022 – 2025 nasledovne podľa zoznamu, ktorý máte pred sebou. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 7:  za: 10, proti:0, zdržalo sa: 0 

   

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo schválené. Takže blahoželám a prajem veľa 

pracovných úspechov na najbližšie obdobie. Všetko dobré prajeme, ďakujeme. Môžeme pokračovať 

bodom č. 3.   

- - - 
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Bod č. 3 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 16.05.2021 do 31.08.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu, nech sa páči. Myslím si, že takto bude lepšie. Nebudem 

dávať hneď slovo pánovi náčelníkovi. Prípadne, ak dovolíte, pán náčelník môžete nám predstaviť 

nového zástupcu a potom by sme už prešli k otázkam. Ďakujem.  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanice Stred: Dobrý deň všetkým, ďakujem za slovo. V súvislosti s nejakými 

zmenami, ktoré nastali v mestskej polícii, tak mám tu vlastne od marca nového zástupcu. Je to pán 

Peter Malík. Zástupca, ktorý bol doteraz pán Jozef Dudra, musel sa vrátiť do Šace. Kolegyňa zo 

zdravotných dôvodov musela vlastne, je tam také dlhodobejšie PN. Čo sa týka tejto správy o činnosti, 

tak som sa snažil nejakou formou viac sa zamerať na ten verejný poriadok a čistotu, nakoľko boli 

v minulosti tu nejaké výhrady, že viac tej dopravy bolo. Tak v tej druhej časti, kde je taká tabuľka 

tých rôznych kontrol, tak mojím cieľom bolo vlastne poukázať na to, že čo všetko za tento rok, aké 

možno kontroly a s akým zameraním vlastne aj opakovane. To už som tam neuvádzal, ale vraciame 

sa potom spätne k tým jednotlivým kontrolám, pokiaľ sa tam opakujú tie isté problémy. Toľko asi 

k správe, zatiaľ. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Keďže v predošlom vašom vstupe ste 

avizoval, že budú nasledovať dajaké otázky, tak som vás si dovolil predbehnúť a teda vás aj vyzvať 

k tomu, ako ste na sociálnej sieti avizovali, že vy ten problém v podstate na pôde mestského 

zastupiteľstva vyriešite. Čiže ja by som poprosil, aby nie otázky, ale aby ste riešenia predložil. Aj 

zajtra budem plný očakávania. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Pán poslanec Djordjevič, rád by som vám povedal, 

že som bol na viacerých stretnutiach s pánom starostom a táto téma bola riešená opakovane, ako je 

poriadok v meste a čistota. Avšak nie je to také jednoduché, keďže mestská časť nie je 

objednávateľom týchto služieb, ale mesto. Takže tam trošku tak nám viazne komunikácia medzi 

mestskou časťou a mestom, lebo mesto nie je na všetky naše žiadosti a sťažnosti, až tak promptne 

reaguje, akoby sme my chceli. Darmo, že im povieme kde je neporiadok a ako by sa to dalo robiť, 

ale tak mesto má svoju víziu a plus je to súkromná firma čo to robí. Zároveň by som chcel na pána 

náčelníka. Pán náčelník, ja by som vás veľmi rád poprosil, lebo mám viaceré sťažnosti od obyvateľov 

v mestskej časti Staré Mesto, ale najmä v tej centrálnej zóne. Ako ste tam teraz osadili vy v spolupráci 

s mestskou zeleňou také kvetináče, ktoré blokujú vstup na Hlavnú ulicu, tak z tých uličiek sa stalo 

v podstate také, neviem, asi parkovisko. Hej? Najmä v niektorých uličkách dosť často, môžem vám 

ukázať aj fotky, parkujú autá. A vlastne vidím ich tam stáť nieže 15 minút, ale v pohode aj 3 – 4 

hodiny. Takže vlastne jednak mesto prichádza o peniaze z parkovania a jednak si myslím, že je to 

mestská zóna, je to pešia zóna, takže by tam autá nemali parkovať. A tak isto by som vás rád poprosil, 

aj s pánom starostom, aby ste trošku vo vyššej miere vykonávali kontrolu najmä podnikateľov 

a odpadu, ktorý vykladajú najmä v ranných hodinách a večerných hodinách na Hlavnú ulicu. 

Ďakujem.  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanice Stred: Môžem zareagovať. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Nech sa páči. 
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p. Trocha, veliteľ MsP Stanice Stred: Čo sa týka parkovania tých áut po osadení tých zábran, 

kvetináčov, je to vlastne problém, ktorý som aj očakával, nakoľko čo sa týka toho vyhradenia tej 

pešej zóny s nejakým regulovaným vstupom, tak cieľom pôvodne bolo to, žeby sa mali zahradiť hneď 

za značkou Pešia zóna. Čiže vlastne už tie uličky z Mäsiarskej a z Kováčskej už tam by mala byť 

nejaká zábrana, či už sklápacia, alebo nie. Čiže celý ten projekt, ak to takto nazvem, je dočasný, 

nakoľko je snaha mesta už niekoľko rokov vybudovať uzavretie pešej zóny aj z bočných uličiek so 

vstupom z ulice Mlynskej, Alžbetinej, Dolnej brány a zhora s tým, že by tam bola vlastne vyvedená 

kamera, aj nejaké diaľkové ovládanie, aby sme vedeli ... Tak ako to je v Bratislave, keď ste boli, tak 

tam je to formou, je to vedené na operačné pracovisko mestskej polície. Čo sa týka odpadu, beriem 

túto kritiku s tým, že sa snažíme v podstate nejakým spôsobom napredovať. Problém, tak ako som 

načrtol aj v správe o činnosti a už niekoľko rokov na to poukazujem aj na iných fórach, je ten, že 

spôsob systému vrecovým zberom je veľmi nešťastný. Ja sa opakujem už možno po stýkrát, ale je 

veľmi nešťastný, nakoľko tak ako mi bolo aj v minulosti na právnom oddelení na magistráte 

povedané, že nie je možné stanoviť nejaké množstvo povedzme pre podniky, ako sú reštaurácie a iné, 

ktoré najviac tvoria odpad. Bolo mi povedané, že je to protizákonné. Nedá sa to urobiť ani s ohľadom 

povedzme na počet stoličiek alebo stolov, alebo niečo takého. Lebo väčšinou tá obalová technika 

a najviac odpadu, ktorý je neadresný, pochádza to vlastne z kuchyne, ak to takto poviem ľudovo. Čiže 

toto je jeden problém. A tak isto som v správe uviedol, že problém je v tých časoch. Hovorím, 

zamysleli sme sa aj nad tým, prečo vlastne odpad sa zbiera medzi 5.00 – 6.00 a 17.00 – 18.00. Dáva 

to zmysel. Keď niekedy prevádzky boli otvorené od 10.00 do 18.00, viac bolo v meste obchodov, ak 

to takto poviem. Len medzitým sa to zmenilo a vlastne drvivá väčšina prevádzok na ulici Hlavnej sú 

reštaurácie. A tak ako povedali vlastne tí prevádzkovatelia, je pre nich veľmi nevyhovujúce to 

zbieranie, resp. žeby mali medzi 17.00 až 18.00 vyložiť odpad. Podľa VZN by to mali vykladať 

k priečeliu budov. Oni sami povedali. Viete si predstaviť, že tu sedia v reštaurácii ľudia a my im 

vyložíme pod nos vrecia s odpadom. Preto vlastne aj to vykladanie ku tým liatinovým košom by 

nemalo byť. Malo by to byť, v zmysle všeobecne záväzného nariadenia, k priečeliu budovy, čo 

najbližšie ku vchodu. Hej? Čiže v tomto je ten problém. Navrhoval som aj v minulosti, aby sa to 

zbieralo ideálne niekedy po polnoci počas sezóny, kedy vlastne už nám končia reštaurácie 

a povedzme ráno. Dostal som nejakú takú odpoveď, že vlastne by sa to predražilo. Ale hovorím, 

z našej strany bolo to konzultované aj na úrovni mestskej polície, že bolo by vhodné toto zmeniť. 

Lebo ten čas, keď sa nad tým zamyslíme, tak vlastne pre koho to je? Reštaurácie sú otvorené od 

10.00, vtedy začínajú a končia nám sami vieme kedy. Čiže v tomto je aj ten problém. Hovorím, 

momentálne máme, časť vznikla vlastne na Stanici Stred, ktorej som veliteľom. Tak vzniklo kvázi 

také podružné monitorovacie pracovisko, čiže časť kamier máme aj my vyvedené. Snažíme sa aj 

pomocou týchto na vytypovaných úsekoch zamerať sa aj práve na túto čistotu. Niečo už sa podarilo 

urobiť. Napríklad Poštová ulica, Mäsiarska. Tam sme mali opakovane problém. Tam sa nám podarilo. 

A potom aj nejaké ďalšie miesta. Čiže toto vlastne, v tomto budeme aj naďalej pokračovať. Preto aj 

chcem poprosiť, ak viete aj vy o nejakých iných miestach, ktoré sú, vieme sa na nich zamerať. Nikdy 

to nie je stopercentné, ale hovorím. Snaha tam je čo najviac pokryť. A zopakujem ešte raz. Možno by 

bolo na mieste zamýšľať sa nad inou formou zberu, lebo poviem otvorene. Ako to býva. Predstavte 

si, že prídete do prevádzky na kontrolu, kde vlastne ten majiteľ alebo prevádzkar povie. Áno, my 

máme zelené vrecia kúpené od firmy KOSIT a máme ich v množstve 150. Niekto povie, wau, majú 

150, to je super. Ale majú ich tam už polroka. Ak si pozriete, že koľko vriec niekto vykladá s logom 

firmy KOSIT, kde vlastne v tom vreci už je zahrnutý aj poplatok za odvoz, tak z reštaurácie je to 

denne 5 – 6. Čiže 150 je na 2 mesiace. A on to tam má polroka. A vo VZN sa nepíše ani koľko počet 

vriec má mať. Možno keby tam mal aj tri vrecia, on vlastne nič neporušil. Viete, môžeme povedať, 

že čo robí polícia? Ale to je také naháňanie sa, že oni pozerajú kedy policajt prejde, alebo neprejde. 

Vyložím – nevyložím. Zamiešam nejaké čierne vrecia medzi tieto. A hovorím, je to také ... Neviem, 

či vlastne toto je aj prácou mestskej polície. Nevyhýbam sa tomu. Ale či toto je hlavné, aby sme 
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naháňali tých, čo niekde si zamieša atď. Čiže tu systémové riešenia by sa mali nejakým spôsobom 

nájsť, bez toho žeby som sa chcel vyhýbať, lebo aj čistota patrí medzi našu  prácu, samozrejme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ja som reagoval na kolegu poslanca. Samozrejme, že aj ja, 

keď som bol iba staromestský poslanec som sa s podnetmi obracal či už na mestskú políciu, či už na 

vedenie mesta, ale aj formou interpelácií. Ale ja som si od začiatku svojho mandátu uvedomoval 

kompetencie mestskej časti a poznal som Štatút mesta Košice a zriaďovateľskú listinu mestskej 

polície. V tom jasno nemá ani pán starosta, ktorý sa tvári a z viacerých rozhovorov s policajtmi 

mestskými mám informácie, že sa ich snaží úkolovať a pomaly im zadávať úlohy. Tak hovorím to 

takto verejne, že v tejto pozícii zo vzťahu k mestskej polícii je či už staromestský poslanec alebo pán 

starosta iba občanom mesta Košice. A ľuďom v teréne je nadriadený pán Trocha, pán náčelník 

Pavelčák a pán primátor mesta Košice.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pán veliteľ Trocha, že ste vlastne nám trošku priblížil 

problematiku. V podstate, aby sme sa držali témy a nie týchto invektív tu. Takže poďme vlastne 

k samotnej téme. Určite veľmi dobre ste pomenoval problém. Problém je vážne v tých vreciach 

a v systéme odvozu. Čiže tam bude ozaj treba zmeniť tento systém, ktorý bol koncipovaný v čase, 

keď na Hlavnej ulici boli iné prevádzky ako sú teraz. Hlavná ulica – vtedy tam takmer nebola žiadna 

gastro prevádzka. Dnes je takmer na sto percent plná gastro prevádzok. Určite kvôli tomu bude treba 

zmeniť jednak buď časy. Ale ja hovorím skôr, budem vlastne iniciovať a prídem s takou iniciatívou, 

a verím, že sa k tomu pripoja aj ostatné panie poslankyne a poslanci Starého Mesta, ktorým záleží, 

rovnako ako mne, na čistote a poriadku. A bez osobných invektív skôr budeme hľadať cestu ako 

vylepšiť túto čistotu pre občanov, ale aj návštevníkov Starého Mesta. A to je celkovo zmeniť ten 

systém odvozu. Nielen čo sa týka časov, ale čo sa týka aj, na jednej strane kontroly tých vriec. Tam 

samozrejme máme nejaké, už sme niečo predjednali na úrovni starostu mestskej časti, čiže mojej 

osoby spolu s kompetentnými pracovníkmi, či už odpadovej spoločnosti, alebo aj mestskou políciou, 

kde by sme urobili ozaj niektoré akcie, ktorými poukážeme, kde je vlastne a kde nás tlačí topánka. 

A na základe toho prijmeme opatrenia. A druhý, ten zásadný problém je v systéme zberu. Ja stále 

prirovnávam tento náš systém k tzv. Zürišskému systému. Prečo? Lebo v meste Zürich vo Švajčiarsku 

je presne podobný systém. Len my žijeme na Slovensku v Košiciach. Máme svoje problémy, svojich 

ľudí a každé mesto samozrejme žije svojím životom. Čiže nemôžeme porovnávať tento systém 

s týmto mestom vo Švajčiarsku. Takže ja osobne si myslím, že nám by bol bližší systém, ktorý je 

aktuálne v Prahe 8. V Prahe funguje systém tak, že gastro podnikateľ nie je viazaný na to, že kedy, 

aký čas má na priečelie svojho domu vyložiť vrece, ale je povinný v podstate zabezpečiť odvoz 

z historického centra vlastným vozidlom svoj odpad na vopred určené periférne miesto. V našom 

prípade by to kľudne mohol byť dvor na Jesenského, ktorý dodnes funguje. A takto v podstate vieme 

zabezpečiť, že my nešikanujeme podnikateľov, že o tom a o tom čase musia niečo dať na ulicu, keď 

oni majú iné otváracie hodiny. A zároveň je zabezpečená aj čistota. Pretože v tomto, áno. Na jednej 

strane samozrejme som kritizoval prácu, dôslednosť vašich pracovníkov. A na druhej strane, vážne, 

môžete urobiť aj maximum pre to, ale vy nedokážete samozrejme každú minútu stáť pri každom 

gastro podniku. Takže v tomto určite je aj z našej strany pochopenie. A budeme práve preto hľadať 

takéto riešenia. Zároveň sa chcem poďakovať, lebo ozaj, aj na základe mojej kritiky, došlo 

k radikálnej zmene vášho prístupu k čistote a poriadku na Hlavnej ulici v historickom centre a aspoň 

za ostatný mesiac máme ohlasy od občanov, že pociťujú, vážne, veľkú zmenu. A zároveň, že došlo 

k zmene prístupu, svedčí aj to, že sa začali ozývať samozrejme gastro podnikatelia, ktorí logicky 

pozerajú a je to pochopiteľné, že musia tento svoj systém zmeniť. To znamená, že už to čierne vrece 

tak veľmi vyložiť nemôže a musí si dať pozor, aby bolo to originálne zelené. Takže ešte raz, ďakujem. 

Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič s faktickou. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne, pán starosta. Ja len reagujem na vás, keď ste 

hovorili, že vráťme sa k téme a vy tu hovoríte takmer 10 minút o odpadovom hospodárstva a my tu 

máme predstaviteľov mestskej polície. Dovolím si vás najprv upozorniť na význam slova invektívum, 

ktorý znamená útočný článok, resp. ostré napadnutie niekoho v prejave. To že ja som vás, teda aj vás, 

poučil o Štatúte mesta Košice a o kompetenciách mestských častí, to nie je ostré a ani žiadne útočné 

invektívum. Pripomeniem vám, pán starosta, keď hovoríte, že vy teraz rok pred voľbami chcete ako 

vy radikálne zmeniť systém odvozového hospodárstva, že ste bol takmer rok predseda dozornej rady 

spoločnosti KOSIT. Hej? Takže ste mali dosť priestoru na to, aby ste tieto zmeny riešil. Ale 

samozrejme, že asi idú voľby a vy potrebujete tieto témy. A vlastne teraz by sme vám mali tlieskať, 

že vy ste za ten posledný mesiac zabezpečil čistotu v Starom Meste. No, ale mohli by ste nám aj 

povedať, aj s pani poslankyňou Galdunovou ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Prosím, vypnite pána poslanca, vyplynul mu čas. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ale my nie sme teraz v koncentračnom tábore, pán starosta.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Mal som otázku, na ktorú už ste v podstate priebežne 

odpovedali, kým som sa dostal k slovu. Aj pán starosta, aj pán náčelník Trocha. Ale keby si mohol, 

pán starosta, alebo pán náčelník, naozaj len stručne. Dotýkate sa toho problému. Ale či si jednal buď 

s KOSIT alebo na meste, ale rovnako aj pán náčelník Trocha, naozaj o tej zmene odvozu odpadu od 

gastro prevádzok. Točíme sa okolo tej témy často. Či došlo k tomuto nejakému posunu, žeby to 

skutočne bolo buď v neskorých nočných hodinách, ako sme sa bavili, alebo v skorých ranných. Len 

naozaj stručne, nechcem túto tému dookola. Či k nejakému aspoň rokovaniu o tomto došlo. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Ďakujem, pán poslanec. Takže rokovanie bolo zahájené. Samozrejme bolo 

v prítomnosti zástupcu spoločnosti KOSIT. Následne samozrejme budeme ešte ďalšie kolá rokovania 

mať. Ani nie tak s mestskou políciou, lebo ozaj, tento odpad ako taký musíme riešiť prioritne niekde 

inde, nie na úrovni mestskej polície. Tá je až následne sekundárna. Takže máme pripravené, 

samozrejme, v najbližšom období budem potom vás informovať o výsledku. Budem rokovať 

s generálnym riaditeľom firmy KOSIT, aby aj pán poslanec mal pocit, že napriek tomu, že nie som 

členom dozornej rady, ale myslím si, že tie rokovania budú konštruktívne. A následne, lebo je to 

vlastne partnerstvo v podstate troch subjektov, ako keď to tak nazvem. A všetko je samozrejme aj 

o peniazoch. A musíme nájsť nejaký kompromis, a hlavný objednávateľ je mesto. To samozrejme. 

Čiže to nikto netají a práve v symbióze s vedením mesta. Takže určite potom dáme informácie. Nech 

sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. No vidíte, mohol som dorozprávať za 10 sekúnd 

a teraz ma budete musieť počúvať možno aj 3 minúty. Hej? Prosím vás, aj v priebehu celého 

zastupiteľstva, neodstrihávajte poslancov, keď ešte neskončili vetu. Nie je to slušné. Nerobil vám to 

ani pán Grega, keď ste mu nakladal hlavne za čistotu pred tromi – štyrmi rokmi, keď ste tu išli robiť 

reštarty a skrášľovania a navrhovali ste kúpu valníkov. A medzitým ste aj prijali zamestnancov, ktorí 

sú veľmi slušne platení a majú dohliadať na čistotu. A nechcem tu rozoberať, lebo naozaj by sme 

skĺzli do populistických predvolebných debát. Ale ja nepotrebujem mať ako mestský poslanec pocit. 

Vy potrebujete konať v zmysle svojho mandátu. A keď máme tu zástupcu mestskej polície, ktorí nám 

predložili správu. Áno, vieme im dať konštruktívne otázky. Ale vieme s nimi debatovať, aj každý 

jeden poslanec sa prihlási dva – tri krát a budeme tu dve hodiny rozprávať. Bolo povedané naposledy, 

že pán Trocha je prístupný každému. Aj čo sa týka osobného stretnutia i mailového kontaktu, 
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telefonického kontaktu. Čiže ktorýkoľvek poslanec môže poprosiť, resp. dať podnet, prosbu, žiadosť 

na zjednanie nápravy. Samozrejme, čo sa týka operatívneho riešenia, je k dispozícii telefónna linka 

159. A nebudem tu hovoriť o tom, aké mám poznatky od mestských policajtov z terénu. Naozaj, 

nechcite pán starosta, aby som toto vyťahoval ako s nimi jednáte a potom na verejnosti, keď ich 

stretnete na pľaci v prítomnosti ľudí, ich pozývate na minerálku. Mňa by len zaujímalo, keďže bolo 

mi príslušníkmi mestskej polície povedané, že pani poslankyňa Galdunová, a nechcem klamať, či 

vami alebo prednostom, bola predstavená policajtom ako splnomocnenkyňa pre bezpečnosť. Mám na 

to aj svedkov. Teraz splnomocnenkyňa. Čiže bol by bom rád, keby som sa dozvedel. A mám na to aj 

svedkov, aj sú prítomní v tejto rokovacej miestnosti. Čiže kľudne môžeme konfrontovať aj takto, aby 

som si nevymýšľal, že či máme novú splnomocnenkyňu, alebo to bolo myslené len tak zo žartu. Lebo 

zo Staromestských listov som sa dočítal, že pani poslankyňa vlastne aj rieši. Teda, jediná bola 

vyzdvihnutá z celého poslaneckého zboru, lebo vykladá neúnavnú energiu na zlepšenie bezpečnosti 

na cestách a v rámci sídliska Kuzmányho. Tak možno to bolo chápané ako bezpečnosť na cestách a tí 

policajti to nepochopili, že to nie je bezpečnosť ako v uliciach, ale bezpečnosť na cestách. Ja len ako 

takto, na margo toho sa chcem opýtať teda, že či máme nejakú novú splnomocnenkyňu a vás veľmi 

pekne poprosiť, aby ste sa zdržali takýchto popisov, lebo naozaj to takto naša mestská časť naozaj 

stráca na úrovni.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja som si v tej správe, pán náčelník, prečítala 

viacero vecí, ktoré ma zaujali. A chcem sa opýtať. Tá pani, ktorá je tu menovaná v tej správe. To je 

tá dáma, ktorá ... Teda „dáma“, ktorá prespávala oproti Hiltonu, pravidelne na Rooseveltovej. Ako to 

s ňou dopadlo? Viem, že ten dátum, o ktorom sa tu píše, je pred mesiacom. Čiže, či už je 

psychiatrickou pacientkou. A druhá vec. Chcem sa spýtať. Neviem to teraz nájsť, tých pár viet. Ale 

bolo tu o maloletých školopovinných deťoch, myslím, ktoré žobrú na ulici. A že môžu byť zadržané 

mestskou políciou a privolaní rodičia? Niekde som to našla a trošku ma to prekvapilo, lebo si myslím, 

že s takýmto postupom som sa nikdy nestretla. Ale, ak by to takto fungovalo, tak je to predsa výborné, 

lebo ja neviem predstaviť, že ktokoľvek z nás občanov by zadržal také žobrajúce dieťa a niekam ho 

odviedol. Ale že môže privolať teda mestskú políciu, aby sa ujali toho dieťaťa a odviedli na stanicu. 

Tak toto som vlastne sa dozvedela po prvýkrát. Takže to som sa chcela spýtať. Ďakujem.  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanice Stred: Takže k tej pani Kvetoslave Hafičovej. Máme s ňou roky 

problémy a v podstate po niekoľkých rokoch sa konečne podarilo dospieť k tomu, že má ona vlastne 

deti. Má dve dcéry. Jedna je v Čechách, jedna vo Švédsku. Tá kontaktovala vlastne sesternicu tejto 

pani. Sme iniciovali vlastne aj z úrovne mesta to, aby nejakým spôsobom tá bola, nechcem povedať, 

že stiahnutá, ale bola jej poskytnutá nejaká tá opatera, nakoľko je v stave, v akom je a spôsobuje 

jednak to verejné pohoršenie. Naposledy boli cyklistické preteky, tak vlastne sanitka prišla 

k Mladosti. Tiež v takom stave, viete v akom ona zvykne. Hej? S tým, že vlastne sme sa dozvedeli, 

že sa jedná o psychiatrického pacienta, atď. Osobne som vlastne ju doprevádzal, ak sa to tak dá 

povedať, na takéto súdom nariadené posledné vyšetrenie, kde vlastne pani doktorka zo Skladnej, 

zástupkyňa riaditeľa, mi povedala, že vlastne malo by to prebehnúť tak, že súd nariadi poručníka, 

ktorý vlastne potom bude môcť túto pani kde umiestniť. Ale reálne som sa pýtal, že kedy to asi bude. 

Kedy jednoducho už ju nebudeme stretávať. Tak povedala, že ešte túto zimu asi hej. No, tak ja tiež 

som sa začudoval, že či sa to nedá nejakým spôsobom urýchliť. Uvidíme, no. Ja som dával vlastne aj 

taký, ústnu takú prosbu, alebo ako to nazvať, že ak sa dá, ak to vedia zo svojej pozície nejakým 

spôsobom, nejakým predbežným opatrením. Lebo je to také nedôstojné. Zároveň budenie verejného 

pohoršenia. Je tam častokrát  tá pani v podnapitom stave, znečistená, vyzlečená a kadečo. A práve sa 

nám zdržuje v centre mesta. Potraviny pri Hiltone, Dominikánske námestie. Nemá problém sa niekde 

aj vyšpiniť, keď to takto poviem. Čiže jedná sa aj o také riziko, má svrab a, no celé je to s tým spojené. 
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Čiže čakáme, že vlastne do konca roka by sa malo podariť ju umiestniť, aby nejakým spôsobom aj tá 

dôstojnosť bola zachovaná, v ústave. Čo sa týka tej druhej stránky veci. Pokiaľ sa jedná o maloleté 

deti, mali sme nedávno ten jeden prípad. Tiež sme vlastne predviedli ku nám na stanicu. Máme vlastne 

kontakt na úrad práce, sociálnych vecí a rodiny, kde v čase do 15.30 hod. je stály zamestnanec, ktorý 

vlastne je kontaktovaný. A je tam aj služba, ktorá je po tej 15.30 hod. Ale keďže sme asi boli 

v poslednom čase jediný, tak trvalo to proste, kým potom sme hľadali rodičov. Je to obtiažne. Ale 

tam ide o to, že ak to dieťa nejakým spôsobom žobre atď., tak vlastne aj tí rodičia ho vedú k nejakému 

záhaľčivému spôsobu života. Čiže bol to skôr taký pokus o to, že vlastne aby sme aj tieto veci postihli, 

nakoľko aj podnikatelia evidujú v poslednom čase, a bolo to aj pred rokom, že aj takéto maloleté 

osoby rôznym spôsobom tých návštevníkov, tých letných záhrad, obťažujú a podobne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem za slovo. Tak, ja by som chcela vyjadriť len k jednej veci. 

Minulý týždeň, deň po návšteve pápeža, na našom sídlisku došlo ku krádeži. A týmto chcem veľmi 

pekne poďakovať našim občanom, ktorí sú všímaví a vnímaví a všimli si túto skutočnosť. 

A samozrejme, za prítomnosti privolania mestskej, nie mestskej, štátnej polície sa nám podarilo 

týchto zlodejov chytiť. A týmto by som chcela poprosiť aj mestských policajtov, keby boli takí zlatí 

a dobrí, a viacej si všímali aj takýchto našich spoluobčanov, ktorí sa motajú po sídliskách, po uliciach 

a sú pofiderní, aby ich sem tam, ja neviem, ako sa to dá. Či kontrolovali, alebo si všímali, čo robia. 

Lebo naozaj, keby nebyť týchto ľudí, tak sa nám to nepodarí. A som veľmi rada a chcem apelovať aj 

na občanov, aby boli naozaj všímaví, vnímaví, hlásili, keď vidia nejakých podozrivých ľudí sa motať 

okolo bytoviek. Aby to hlásili na patričné policajné miesta. Došlo ku krádeži totižto kolesa z bicykla 

a podarilo sa nám to akože chytiť a objasniť. Takže ďakujem veľmi pekne.  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanice Stred: Môžem k tomu sa vyjadriť. Rozdiel, ktorý je vlastne medzi 

mestskou a štátnou políciou, okrem iných vecí, je aj ten, že príslušníci štátnej polície môžu vykonávať 

kontrolu osôb, ako takú samotnú, pre kontrolu. Mestská polícia vo svojich oprávneniach má, že 

môžeme kontrolovať osobu v súvislosti s nejakým priestupkom. Čiže my nemôžeme len tak 

kontrolovať, že zastavíme a povieme kontrola osôb. To má len štátna polícia. Majú toto oprávnenie. 

My ho nemáme. Čiže my ho musíme v súvislosti s nejakým konkrétnym priestupkom, z ktorého 

dajme tomu môže byť podozrivý atď. Čiže toto je asi ten dôvod. Pokiaľ by sme chceli nejakú kontrolu 

vykonať, tak musíme v súvislosti, povedzme s nejakým znečistením, pri ktorom ho vidíme atď.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uzatváram diskusiu. Nech sa páči, návrhová komisia.    

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 

16.5.2021 do 31.08.2021 v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 8:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne zástupcom mestskej polície a prajem pekný deň. 

Môžeme prejsť k bodu č. 4.1.   

- - - 
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Bod č. 4.1 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XVII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 24.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram rozpravu. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem za slovo pán starosta a naozaj sa budem snažiť faktami a nie 

invektívami. Samozrejme, že správa je tradične vypracovaná, čiže pochválil ste sa sám. Budem teraz 

ja hľadať nejaké nedostatky, alebo iný uhol pohľadu, čo sa týka samotnej správy. A budem sa skôr 

pýtať. Lenže vo vašom prípade je to tak, že už ja sa tri roky pýtam, ani na zastupiteľstve, ani nikdy 

v budúcnosti nedochádza k odpovediam. Čiže, keď nepríde k žiadnej odpovedi, sa prihlásim ešte raz 

a budem sa opäť pýtať to isté. Tak, aby som to stihol do tých troch minút. Keď nestihnem, budem 

mať vstup. V Staromestských listoch som sa dočítal, teda pardón, vo vašej správe, že ste zorganizoval, 

teda aby som vám nevkladal do úst slová, ktoré ste nepovedal. Úvodné podujatie Staromestského 

kultúrneho leta som prichystal spoločne s prezidentom združenia Aregala atď. No, my sme tu 

členovia kultúrnej komisie, my vôbec nevieme o tom, že Gurmán fest Ochutnajte starý pľac, bol 

súčasťou Staromestského kultúrneho leta, o čom predkladám poslancom písomný dôkaz toho, čo sme 

schválili na komisii. A úvodným podujatím mala byť multižánrová cimbalová kapela. Čiže vy 

prídete, urobíte si akciu, nezvete ju vstupom Staromestského kultúrneho leta. Na plagáty dáte 

vyjadrenie, že je táto akcia pod záštitou starostu iba Starého Mesta, Ochutnajte starý pľac. Ale vy to 

hovoríte, že to je kultúrne leto. No, veru tak to nebolo. Idem ďalej. Píšete o tom, že ... Teda, vlastne, 

ja neviem, že kto zmenil túto akciu, ale to sa budeme ešte baviť na kultúrnej komisii. Píšete o pozvaní 

súkromného majiteľa nejakého komplexu športového. Ale ja sa pýtam, teda ja aj mám vedomosti, že 

či vzišla z toho stretnutia nejaká konkrétna požiadavka. Vy ste nebol náhodou požiadaný o riešenie 

kontajneroviska pri Kunsthalle? Vyvinul ste v tomto smere nejakú akciu, teda aktivitu? Zrejme nie. 

Prečo bolo celé leto na Staromestskom kultúrnom lete, bol prítomný roll up Rezidencie Albelli. Na 

každej jednej akcii, vážení, Rezidencia Albelli, roll up. Ja, ako člen kultúrnej komisie, vôbec nemám 

vedomosť o tom, žeby nejaký súkromník vstúpil do Staromestského kultúrneho leta. A z akého 

dôvodu a titulu by tento roll up mal prítomný byť. A ak je sponzorská zmluva niekde zverejnená, tak 

mi ju, prosím, ukážte. Ale dnes, kde je na internete zmluva o spolupráci, sponzorská zmluva? Žiaľ, 

budem sa musieť prihlásiť viackrát. Čiže, Rezidencia Albelli. Opäť sa pýtam. Máte vedomosť o tom, 

že presne táto rezidencia, mám to tu, požiadala o navýšenie počtu bytov 28.06.? Vyjadroval ste sa 

ako starosta? Vypínate ma, čiže prihlasujem sa ešte raz. No, čiže, už budem kľudnejšie hovoriť. 

Zhrňme si zatiaľ otázky. Staromestské kultúrne leto – Gurmán fest. Nebolo to úvodné podujatie, malo 

byť niečo iné. To riešenie kontajneroviska, to sa budete zodpovedať ľuďom, s ktorými ste sa stretli. 

Vás ani nezaujíma, čo sa pýtam. Dobre teda. Roll up Rezidencia Albelli ma zaujíma. Potom ma 

zaujíma, či sa starosta vyjadroval písomne. No, on ide vonku, však to je naozaj, prepáčte, ale to je. Ja 

neviem, zastavíte čas? Vážení, však toto je primitivizmus. Ja sa dačo pýtam a on ide preč. No nič. 

Predsedajúci tu nie je, zástupca ... Prosím vás, zastavte čas, nemá to význam. Ale budem hovoriť 

ďalej, lebo on ma aj o neho oberie. Čiže primitívne pán starosta odišiel. On nechce otázka. Čiže roll 

up súkromnej spoločnosti, s ktorými sa stretáva. Hej? Neviem, či dostal za to sponzorské. Dávajú na 

akcie Starého Mesta. Nič. Aby ste sa stihli dozvedieť, lebo máme dve minúty. Prosím, počúvajte 

poslanci. Prečo ešte nezačala rekonštrukcia sobášnej siene, sobášnej sály, na ktorú sme schválili 

peniaze? Prečo ešte neboli realizované opravy v Löfflerovom múzeu, kde sme schválili peniaze? Je 

september, koniec septembra. Prečo nerešpektujete štatút periodika Staromestských listov a do 

termínu uzávierky nedodávate príhovor starostu? Aj v novinách, kde sa redakčná rada vyjadruje 

v istom článku, sa píše, že o zaradení novej, či aktuálnej rubriky alebo článku do príslušného vydania 

Staromestských listov rozhoduje redakčná rada nadpolovičnou väčšinou hlasov. Tento demokratický 

princíp redakčná rada uplatňuje pri všetkých návrhoch na príspevky do Staromestských listov. Ja 

mám vedomosti od členov redakčnej rady, že príhovor starostu v termíne dodaný nebol. To znamená, 
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že on sa tu prezentuje ako niekto, kto má výnimku. Keď raz v štatúte píše, že každý jeden prispievateľ 

má, a pán predseda, ja vás vyzývam, aby ste to uplatňoval. Keď každý jeden prispievateľ má do 

termínu uzávierky dodať článok aj s materiálmi a vy máte hlasovať o jeho schválení, tak aby ste to 

uplatňovali. Nakoľko práve v týchto najnovších Staromestských listoch v príhovore starostu sú 

invektíva a hovorí tam o nejakom neviditeľnom zle, a hovorí tam o nejakom neúspešnom kandidátovi 

atď. Čiže tomu by ste mali vy zabrániť. A preto sa pýtam, že prečo pán starosta nedodal v termíne 

redakčnej rady článok aj s fotkami. Teraz si tam dal fotku so psom, asi s priateľkou. Nabudúce si tam 

dá čo? Čo je on tu, Pán Boh? Toto vy dovolíte? Ale vidíte, ja sa nemám koho pýtať, lebo on teraz 

prišiel. Za 10 sekúnd mi zoberie slovo a v podstate mi povie, že on mi nevie odpovedať na to, lebo 

on to nepočul. Čiže takto vážení, aj sledujúci, aj občania Starého Mesta, prebiehajú staromestské 

zastupiteľstvá. Klopeme na dvere, ale dvere sa neotvárajú. Teraz ako mi chcete ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte niekto do diskusie? (pozn.: diskusia mimo záznam) No, tak teraz 

dovoľte, vážené poslankyne a vážení poslanci, prerušujem toto rokovanie a vyprosím si pán poslanec, 

aby ste vy mne rozprával, že ja som primitív. Vy mne budete toto rozprávať? Prerušujem na polhodinu 

toto rokovanie. A urobte si, prosím vás, kolegyne, kolegovia, s ním poriadok.  

 

- - - 

prerušenie rokovania na 30 minút 

- - - 

  

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážení poslanci, poprosím vás, aby ste sa prezentovali. Takže prezentovaní 

sú 7 poslanci, takže konštatujem, že sme uznášania schopní a môžeme pokračovať v bode 4.1. Pán 

poslanec už asi tretí krát bol, preto asi na červeno. Dvakrát? Čiže ešte raz. Dvakrát. Takže pán 

poslanec si už vyčerpal svoj čas. Takže teraz. Bolo tu položených niekoľko otázok, prípadne až priam 

obvinení. Takže poprosím vedúceho oddelenia kultúry, aby sa vyjadril a dal odpovede na otázky. 

 

p. Spišák, vedúci odd. kultúry, športu a správy trhu MiU: Vážený starosta, vážení poslanci, dovoľte, 

aby som vám povedal zopár slov aj ja, pretože tak nepriamo sme tu boli obvinení aj zamestnanci 

mestskej časti, že tu poberáme nejaké vysoké platy. Tak, aby občan v mestskej časti Košice-Staré 

Mesto vedel, že v samospráve nie sú šialené platy nejako, ani žiadne šialené prémie. Takže vlastne 

robíme niekedy víkendy. Dokonca čo sa týka trhu, tak vlastne ten funguje 7 dní v týždni. To znamená, 

máme aj nedele služby, máme soboty služby. A z toho všetkého ... Viete, keď sa bavíme ... Tak sme 

sa bavili o tom, že vlastne áno, spájame kultúru, spájame gastronómiu a spájame trhovníctvo. 

V mojom prípade je to to, že za tie 3 roky, čo som na úrade, tak som dokonca asi ako prvý z tých 

šéfov oddelení prešiel aj osobne všetkých, skoro všetkých pestovateľov a tak viem reagovať na určité 

veci určite promptnejšie a lepšie. Snažíme sa spájať. To znamená, tu sa ... Tu počúvam len veci, ktoré 

nie sú veľmi na spájanie. Bohužiaľ. A myslím si, že určití ľudia, ktorí napríklad na oddelení kultúry 

pracujú ako majú pracovať. Snažíme sa. Aspoň snažíme sa. Najlepšie, možno že nie vždy to vypáli 

najlepšie. Tak tak trošku sme dotknutí tými rečami, ktoré tu boli. Vlastne možno osobné spory sa tu, 

potom sa pourážajú kopu ľudí, ktorí si to nezaslúžia. A čo sa týka aj tejto akcie, tak nech sa páči. Keď 

máte aj vy sponzorov, treba ich osloviť. Ste poslanci, treba ich osloviť a nám to len pomôže, lebo my 

na kultúru ... Tak vám poviem. Na celé kultúrne leto bolo 4 500 EUR a za  4 500 EUR urobiť 10 

akcií, tak to ma uráža, keď niekto povie. Lebo ja robím aj so svojimi súkromnými vecami, aby to 

dobre dopadlo. Takže ma to trošku, aj moju prácu znevažuje, alebo našu prácu. A vlastne to, že 

chceme spojiť jednu akciu kultúrne leto s gastronomickou, tak to je len dobre. Lebo ja si myslím, že 

z 1 000 ľudí, 999 reagovalo pozitívne. Možno jeden sa našiel, ktorý bude reagovať negatívne. Ale to 

máte v živote takto. To je stále tak. Takže ja len toľko som chcel povedať.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. K tomu ešte len dodám, že stačí, keď si napríklad 

aktuálne pozriete na stránke mesta Košice, koľko vynaložilo mesto Košice napríklad za uplynulý 

týždeň len na Šarkaniádu. Si tam vyskladáte všetkých tých 10 objednávok a faktúr. Dôjdete k sume 

takmer 6 000 EUR. Jedna akcia, ktorá ... V podstate pršalo a ktorá vlastne ani nebola. Ale 6 000 EUR 

je minutých. My za 4 500 EUR sme urobili to, čo sme urobili celé leto na trhu. A pre nás je dôležité, 

že občania, to je pre nás vlastne tá vizitka. Tam počúvame len chvály. Samozrejme, nikto neočakáva 

od tohto nášho opozičného poslanca. Samozrejme, čím viac sme úspešní a čím viac ... Bohužiaľ, je 

to tak. Tým viac to ... Samozrejme, teraz narážam na to varenie. Logicky chápem, že pánovi 

opozičnému poslancovi to nevyhovuje. Takže ja ako pod záštitou starostu, ako starosta môžem robiť 

akcie. Nie je pravda, že všetko musí prejsť kultúrnou komisiou. Poprosím potom, kľudne si môžeme 

o tom sadnúť, porozprávať, naštudovať aké sú kompetencie, čo sa týka záštitu starostu a vlastne 

organizácie akcií. A následne, samozrejme je tu aj kultúrna komisia a za to ju chcem pochváliť, lebo 

vážne, pri takomto rozpočte, toľko akcií, to neviem vážne, či existuje ešte taká mestská časť, kde sa 

takéto atraktívne kultúrno-spoločenské podujatia zorganizovali počas celého leta, za tak málo peňazí. 

Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Keďže teraz sa dvakrát neviem prihlásiť, 

lebo som sa prihlásil na pána Spišáka, tak budem obom pánom odpovedať, ktorí odpovedali veľmi 

scestne, lebo ja som tu položil 10 otázok a len jedna sa týkala kultúrneho leta. A bola tu len výtka, že 

starosta si takto zmenil program kultúrneho leta, schváleného kultúrnou komisiou. Hovoríte, že tu je 

malý balík. Ale však my nemáme problém v rozpočte navýšiť. Ja som sa pýtal jedine čo sa týka 

kultúry, prečo tam bol roll up súkromnej spoločnosti a že kde je tento dar zaevidovaný na stránke 

mestskej časti. Ja som sa nič iné nepýtal. Ja som na žiadne platy nenarážal. Nedehonestoval som prácu 

ani pána Spišáka, ani jeho zamestnancov. Absolútne. Ja neviem skade ste si to vymysleli. Keď ste 

počúvali, ja som sa pýtal na roll up. Teda, kritizoval som tú akciu, že ona nebola nosnou akciou 

kultúrneho leta. Pýtal som sa prečo je tam roll up Albelli. Prečo sa nezačalo s rekonštrukciou sobášnej 

siene, na ktorú sme schválili peniaze, Löfflerovho múzea, na ktoré sme schválili peniaze. A prečo 

starosta nerešpektuje Štatút Staromestských listov, teda nedodáva materiál do termínu uzávierky. Aj 

v ostatnom čísle mám sťažnosti od redakčnej rady, že pán starosta ste nedodal materiál aj s fotkou. 

Čiže oni nevedeli ani hlasovať o vašom článku. Čiže poprosím vás, ako člena redakčnej rady, aby ste 

ako ostatní členovia dodržiaval štatút a do termínu uzávierky odosielal materiály. Ja som vám nič iné 

nechcel povedať. Keď ste išli vonku, mohli ste mi povedať, že na kávu, že nech to preruším. Ja by 

som vám tie otázky dal. Nešli by sme do slovnej výmeny. To je celé. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej. Takže poprosím, pán prednosta, aby bol privolaný aj pán Oliver 

Kovács do tejto miestnosti, lebo boli tu otázky na jeho oddelenie. A zároveň, čo sa týka roll up 

a týchto technických vecí, pán prednosta odpovie. (pozn.: diskusia mimo záznam) Poprosím ťa, pán 

poslanec, aby si dodržiaval rokovací poriadok. Ďakujem. 

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Býva to už tak, že nie všetky finančné prostriedky, ktoré sú vynaložené na 

akcie z rozpočtu mestskej časti, alebo z rozpočtu samosprávy, stačia na podujatia. Čiže, ja to zase 

vidím úplne opačne, a to pán poslanec absolútne neber, že chcem ti protirečiť. Ale je to tak, že máme 

okolo seba ľudí, ktorí prídu a povedia, že chcú troška pomôcť. A na to veľký pozor. Za to nič. Za to 

je len to, že zmluva, pán poslanec, visí na webovom sídle mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

sponzorská. Ale tento sponzor, keď sa bavíme konkrétne o tejto spoločnosti, si vybral podujatia, kedy 

si želá, aby jeho roll up tam bol. A jedno z tých podujatí bolo aj to, o ktorom rozprávaš. Takže toľko 

len k tomu. Na finančnej komisii bolo všetko povedané, čo sa týka sobášnej siene a všetkých 

investičných akcií. Takže, ak to treba ešte raz, nebudem ja strácať slovo za zodpovednú osobu úradu 

pána Kovácsa. O chvíľku príde. Ale každopádne bolo všetko povedané a myslím si, že aj odhlasované 
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tak, aby tieto veci už tu nemuseli padnúť v rámci debaty. Takže pán starosta, príde pán Kovács 

o chvíľočku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje faktická, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Samozrejme, že za istých podmienok môže byť chvályhodný 

sponzorský príspevok. Ale, keď my máme rozpočet a schválime dostatočný balík finančných 

prostriedkov na tieto akcie. Neviem, prečo pán Spišák teraz spochybňuje, keď na samotnej komisii 

povedal OK, 4 500 EUR bude stačiť. Zrazu hovorí, že je to málo. Tak bolo treba v rozpočte nájsť 

viac peňazí. Ale cítime sa viacerí, a podotýkam, viacerí dotknutí členovia kultúrnej komisie, že ste 

nám vstúpili do toho. A tým pádom buď ste akcie navýšili finančne, ale nemáme o tom žiaden 

prehľad. Čiže ste ich zatraktívnili, boli tam lepší interpréti. Alebo ste peniaze ušetrili a plánujete ich 

použiť podľa vášho uváženia a opäť nie podľa komisie. Čiže ja absolútne opäť nevidím dôvod na to, 

keď sme my schválili balík peňazí, aby tam bola prezentovaná súkromná spoločnosť. A pýtate sa čo 

za to? Preto som dal aj otázku pánovi starostovi, že či má vedomosť o tom, že práve táto rezidencia 

žiada o navýšenie počtu bytov a či dával k tomu stanovisko. Veď ja sa to podľa info zákona z mesta 

Košice dozviem, či on dával stanovisko. A potom možno tá odpoveď príde a nebudeme sa musieť 

pýtať, lebo bude opäť na papieri. To je celé. 

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Ja len keď môžem k tomu povedať, kolegovia, skutočne za tie roky. Berte 

ma ako človeka, ktorý je 20 rokov v samospráve. Ja si myslím, že výkon funkcie, alebo mandát 

starostu je o tom, že ak si dovolí, ak to tak môžem povedať, priniesť viac do spoločného balíka, 

napríklad kultúrnych podujatí, pretože pracuje aktívne a tento človek tuná sedí denne na tomto úrade. 

Denne. Ak sa rozhodne niečo urobiť a vymyslieť a ešte k tomu dokáže zabezpečiť spoločnosť ľudí, 

ktorí to chcú podporiť. Prepáčte, ale čo k tomu mám povedať? Ale to sú také, to sú ... Pán poslanec, 

to je čo za to? Za to je dobrý pocit z našej strany. (pozn.: diskusia mimo záznam) OK. Ja hovorím, 

zatiaľ to je dobrý pocit a výsledky. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže nasleduje procedurálny návrh, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Procedurálny návrh je, aby pán Kovács vystúpil pri 

rozpočte a plnení rozpočtu. Čiže to sa netýka práce starostu. To som dal otázky vám. Vy ste štatutár. 

Keď nechcete odpovedať, nemusí vystúpiť pán Kovács. Ale prihlásil som sa preto, lebo o slovo žiada 

mestský poslanec za túto mestskú časť pán Mgr. Ľubomír Grega. Čiže navrhujem hlasovať o jeho 

vystúpení, alebo ak je spoločná zhoda na to, aby vystúpil k tejto téme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím. K téme k bodu činnosti starostu? Takže hlasujte, prosím, či 

súhlasíte s tým, aby vystúpil k téme 4.1 Informácia o činnosti starostu. Tak je všeobecná zhoda? Tak 

dobre. Nech sa páči, máte slovo. 

 

p. Grega, poslanec mesta Košice: Dovoľte, aby som vás srdečne pozdravil. Som sa zase po čase dostal 

nielen mysľou, ale aj fyzicky k tým zasadnutiam, ktoré som ja niekedy takto prežíval. Aj ja som mal 

takéto stavy. Aj ja som tam mal, teda hlavne mnohých poslancov, ktorí boli akože proti. Čiže chcem 

povedať, že ... A ja som sa na nich nehneval. Opozícia je normálna vec. Opozícia je nejaké zrkadlo, 

nám nastavuje a dáva nám také varovania. Pozor, pozor, nerob to, alebo ani sa to nepokús robiť, 

pretože my sme tu. My bdieme aj nad tebou, aby si sebe neurobil zle. Hej? Takže ja si myslím, že 

mnohokrát, keď niekto má iný názor, to nie je nepriateľ. Kdesi sa aj hovorí. Nesúhlasím s tebou, ale 

urobím všetko pre to, aby si to mohol povedať. Tak toto by sa malo akože dodržiavať. Mnohí poslanci, 

keď som tam ja sedel, tiež boli  proti. Niektorí už zo zásady. Ja som sa nad tým zamýšľal. Stretol som 

sa s nimi. Prečo je to tak? Snažil som sa to tak urobiť, ako to chceli oni a napokon to tak nebolo. 
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Teraz, keď som bol vonku, ja neviem, prečo pán starosta mi povedal, že no, čo? Brojíte proti mne 

s Michalom? No, ja nie som si vedomý, že by som niečo robil. Veď ja som tu len prišiel a počúvam. 

A to, že sme si niekedy nevedeli prísť, ja neviem, na meno. No tak, čas sa mení. Veď pán starosta, na 

webe sú fotky, kde sa bozkávate priam s primátorom. A vieme, aký je ten vzťah teraz a ako sa to 

odzrkadlilo možno na tom prísune financií z mesta. No tak, akože sa stalo. Tak človek stále ako 

prehodnotí. A robí to pre to, aby to bolo najlepšie, hej, podľa seba. Tu sa netreba znova, to je taká 

rada, netreba nadávať, ani hovoriť, že ten je taký a toto sú moji ľudia, alebo naši ľudia. Všetci ste tu 

svoji a všetci ste tu preto, aby ste spoločne slúžili nám staromešťanom. Nie Facebook, nie všelijaké 

chválenia. Toto som urobil, hento som urobil a teraz šturmovať. Ale poctivá mravenčia práca. A treba 

sa zamyslieť aj nad tým druhým. Prečo to tak je? Prečo tak myslí? Alebo si sadnúť do tej miestnosti, 

tak ako keď sa volí pápež a snažiť sa hľadať spoločné riešenie. Lebo potom to nedajbože zase tak 

dopadne, ako to vidíme v meste, alebo kdesi aj hore teraz. A ľudia z toho nie sú veľmi šťastní, ani 

my.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja len som sa chcel vyjadriť ako člen komisie kultúry, školstva 

a športu. Nie je tu Peťo Havasi ako predseda, tak len na margo toho. Naozaj k tej činnosti komisie, 

alebo vôbec k podnetu aj Miša Djordjeviča. Každý z nás, sme tam len piati, ktorí tam sme, sa snaží 

naozaj, akože jednak aby tie podujatia išli, jednak každý prichádza s vlastnými návrhmi, čo by chcel 

doplniť do kultúry, do športu. Poctivo sa sedí nad Staromestským kultúrnym letom, nad akciami pre 

deti, pre škôlky, pre seniorov, pre iné vekové kategórie a podobne. Čiže, len už z takého bytostného 

záujmu, že ako my tam pracujeme, navrhujeme, riešime, vyjednávame a podobne, tak rovnako ako 

nevidím na tom nič zlé, keď sa tak isto akože opýtame, že táto akcia dajme tomu nebola predstavená 

na komisii, alebo sme o nej bližšie nevedeli, alebo niečo podobné. Čiže, ja tiež tak isto som nemal 

vedomosť, keby s tým Mišo neprišiel, že tam bol roll up Rezidencia Albelli. No neviem to. Máme 

tam vlastný roll up. Čiže, ja neútočím, ani nejakým spôsobom ... Naozaj hovorím pokojne, alebo 

vôbec nemám potrebu tu robiť rozbroje. Pracovať, robiť, riešiť. Presne ako povedal pán ex starosta, 

aby bol staromešťan spokojný. Len otázka. Nevieme o tom, nevedeli sme. Je nový partner, nový 

sponzor? Pán prednosta nám vysvetlil, že teda ako je to inštitúcia, ktorá chce pomáhať, alebo 

podobne. Čiže ja to beriem. Aj na to sme tu. Pýtať sa, klásť otázky, zaujímať sa. Veď aj tým dávame 

najavo svoj záujem o činnosť mestskej časti a podobne. Ja osobne nie invektívami, nie agresívne, nie 

útočne. Ale za to sa nemôže nikto na nás hnevať. Na to sme tu. Pýtať sa, zaujímať sa. Čiže na margo 

činnosti kultúrnej komisie a toho, že nás zaujíma ako členov. Myslím si, že každého. Každý tam 

pracuje poctivo, sedí. To hovorím o našej komisii. To je všetko. Len v takomto duchu. Kľudne Ľubka, 

napríklad ako podpredsedníčka, však povedz. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Veľmi pekne ďakujem. Samozrejme, všetko je na webe. Čiže kto sa 

potrebuje, kľudne, dvere u mňa sú vždy otvorené, u pána prednostu. Táto zmluva, o ktorej sa bavíme, 

je zverejnená pod číslom 77/2021. Pán poslanec, kľudne si ju tam vie každý vyhľadať. Takže ja 

nevidím ani dôvod, aby sme tu teraz o nejakom banneri bavili, keď tu máme ozaj dôležitejšie body. 

Takže nech sa páči pán poslanec Djordjevič, faktická. Na koho? Na pána poslanca Konečného. Nech 

sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Veľmi pekne to povedal pán poslanec. Vy hovoríte, že zmluva 

je zverejnená. Áno, kontrolujem, 9.2. Čiže opäť prišlo aj na moje, aj na Martinove slová, že mohla 

byť táto zmluva predstavená v komisii, že máme tu balík 3 000 EUR pre kultúru. Lebo vy ste sa zase 

teraz pousmial. A ja vám poviem, prečo ste sa pousmial. Lebo vy ste si myslel, že tých 3 000 ste 

dostal na svoje aktivity. Ale pán Petrovčik, nie. To dostala mestská časť, nie vy. Čiže, keď dostala 

peniaze mestská časť ... A teraz idem čítať, a zase ma odstrihnete kvôli desiatim sekundám. 
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Predmetom je príspevok obdarovaného na podporu rozvoja sociálnych a zdravotných aktivít, ako aj 

kultúrnych a športových. Čiže všetky komisie ste mal férovo. Lenže ja viem presne prečo ste to urobil. 

Aby sa balík komisie vyčerpal a potom v závere roka aby ste mohol zase nejaké balíčky a vlastné 

akcie rozdávať. Ja vás už poznám za tie roky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže práve to, že poznám aj ja vás veľmi dobre. Takže v podstate 

ide o to, že táto akcia konkrétne, na ktorú narážal pán  poslanec, ktorá bola v podstate jedna 

z najúspešnejších v histórii mestskej časti. Darmo sa pán Grega smejete. Za vašej éry takéto ani 

nechýrovali akcie. A nebudem rozprávať o výnosoch, výberoch príjmových z položky na trhu na 

Dominikánskom námestí za vašej éry. Takže na vašom mieste by som radšej si kusol do jazyka, čo 

sa týka trhu. Ale skôr sa vrátim k tomu, že vážne tu niektoré akcie, ako konkrétne táto bola 

zorganizovaná za pár dní vďaka enormnej snahe pracovníkov kultúrneho oddelenia, na čele 

s vedúcim oddelenia kultúry. A vážne, skláňam klobúk a chcem sa im ešte raz aj takto spätne 

poďakovať aj za hlavne túto veľkú akciu, ktorú fantasticky a Košičania ju, verím tomu, každý ste 

sledovali, ocenili. A v čase, v akom sme prežívali, zo dňa na deň zvolať kultúrnu komisiu. Nehnevajte 

sa, ale ja mám mailovú komunikáciu. Ja proste nedokážem, ozaj. A rozumiem aj pánovi predsedovi, 

keď, však aj dnes je neprítomný, sa ospravedlnil, že keď je pracovne vyťažený, tak nedokáže 

operatívne takto zvolať a hlavne, keď nás tlačia termíny. Tak vážne, ak som sa niečím previnil, že 

som v podstate pomohol a nešlo to priamo cez kultúrnu komisiu, kde by sa to samozrejme 

prerokovalo, trvalo by to nejaký čas, tak by sa v podstate tie termíny nesplnili. A veľmi dobre vieme, 

ako máme tu nastavená, vďaka uzneseniu pána poslanca Djordjeviča, Hej? Chcem upozorniť aj 

občanov. Vďaka jeho uzneseniu tu máme nastavený proces tak, že keď chceme hocijakú akciu 

kultúrnu, športovú, spoločenskú organizovať, má byť predložený projekt cez komisiu, následne 

zastupiteľstvo a následne sa môže akcia organizovať. Čiže neznalým občanom chcem povedať, že to 

je polročný proces. Takže, ak si takto predstavuje pán poslanec prácu v samospráve, tak OK. Ale ja 

si ju nepredstavujem. Ja som chcel vniesť do samosprávy dynamiku a aj do tejto oblasti. Pretože tú 

nedynamiku sme tu už v dávnom období mali. A práve preto poďme, hľadajme cestu ako vieme akčne 

robiť pre občanov a organizovať aj takéto akcie. Nech sa páči, pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja by som sa chcel vyjadriť trošku ináč ako ostatní 

kolegovia. Chápem ich námietky, ale tak isto chápem aj vyjadrenia pána starostu. A fakt, ak ide o to, 

aký postup sme zvolili pri niektorých organizácii podujatí, kedy to musí ísť cez komisiu a následne 

cez zastupiteľstvo, tak je to taký dlhší proces. Aj keby sme si veľmi chceli pohnúť, tak len keď si 

zoberiete, že musí to ísť na komisiu. Tam to musí predtým visieť niekoľko dní. Ak sa to schváli cez 

komisiu, znova to je 14 dní to musí byť táto komisia pred samotným zastupiteľstvom. A naše samotné 

zastupiteľstvá nie sú zase až tak časté. A tak isto, bola to veľmi dobrá akcia, na ktorej sa zúčastnilo 

veľa ľudí. Ja som dostal pozitívne ohlasy. Sám som na nej síce nebol, takže to nemôžem hodnotiť, 

len od vlastne známych, ktorí o nej rozprávali. Ale chcel by som sa poďakovať aj zamestnancom 

úradu. A tak isto dúfam, že takýchto sponzorov, naopak, bude čím ďalej tým viac, aby sme mohli 

vytvárať nové projekty, nové akcie. Pretože, ako vieme, náš rozpočet je obmedzený a väčšina z toho 

ide buď na školskú činnosť, alebo na samotné platy. Hej? Takže až tak veľa nám pre toho občana 

neostáva. A preto ja som veľmi rád za každý príspevok, ktorý nám hocijaká organizácia dá. No, nie 

zase hocijaká, ale všetci sa chápeme. Takže ja by som sa rád poďakoval aj zamestnancom úradu, že 

sa im podarilo niečo také zorganizovať. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S procedurálnym návrhom pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ (procedurálne): Vážení prítomní, ja chcem ... Vzhľadom na to, že tu odzneli 

požiadavky, aby vystúpil pán Kovács, aj ohľadne rôznych projektov, chcel by som poznamenať, že 

toto všetko bolo už prebraté na finančnej komisii. Pán Djordjevič mal možnosť, aj sa pýtal. Zároveň 
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v priebehu leta bolo konzultačné zasadnutie niekoľko krát pracovných skupín. Čiže tí, ktorí sa 

zúčastnili, sa mohli priebežne informovať, ako napredujú konkrétne projekty. Preto považujem za 

naťahovanie času a plytvanie zdravým časom, keď sa budeme ešte aj takýmito vecami zaoberať, ktoré 

boli 10 krát prebraté. Takže navrhujem procedurálne, aby sme ukončili tento bod a hlasovali po tom 

ako vystúpia tí, ktorí sú prihlásení. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže hlasujte, prosím, o procedurálnom návrhu pána poslanca Hanesza 

o ukončení, a dobehnutí prihlásených do rozpravy.  

 

Hlasovanie č. 9:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ešte v rámci rozpravy, nech sa páči pani poslankyňa Blaškovičová. 

Aha, ešte procedurálny pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ja som chcel dať veľmi obdobný návrh, ale poviem aj 

zdôvodnenie, lebo jednak sme sa už zacyklili, sme išli do podrobností. Bolo povedané, čo bolo 

povedané. Odpovedané bolo málo. A boli tu povedané aj dezinformácie. Napríklad aj to, že my 

potrebujeme pol roka dopredu. Ja som, vážení, najviac kritizoval ten roll up pri kultúrnom lete, pri 

sponzorskej zmluve, ktorá visí od februára. Čiže do júna, kedy sa akcia konala, bolo dosť priestoru. 

A Staromestské kultúrne leto neplánuje sa zo dňa na deň, ale už funguje nejakých 8 alebo 10 rokov. 

Skúsenejší kolegovia vedia viac. Čiže ani ten argument nebol celkom takto správne pochopený. Čiže 

tiež som chcel navrhnúť ukončenie diskusie a v danej chvíli je bezpredmetné. A považoval som za 

dôležité toto povedať. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ja si tu pripadám ako opakovací panák. Ja som to hovorila minule, 

predminule. Budem to hovoriť dokolečka. Prosím vás, sme volení občanmi, ktorí sa, možno niektorí 

sa na nás aj teraz pozerajú, zachovajme dôstojnosť tomuto zastupiteľstvu. To je po prvé. Po druhé. 

Budem sa vracať k tomu, že stále sa tu mýlia dve veci. Jednou je obsah a druhou je forma. Obsah 

toho, čo sa dialo, čo robil pán starosta, čo je v jeho správe, je úplne v poriadku. Nie je v poriadku 

forma. Vráťme sa k tomu. Vráťme sa k tomu, že má byť dodržaná forma. Pán starosta, to že bol iný 

program na úvod Staromestského kultúrneho leta je v poriadku, ale nebolo to tam povedané, že proste 

sa to zmenilo, lebo sa nám ponúkla takáto príležitosť. To sú tie chyby, ktorých sa potom ďalší kolega 

chytá. Lebo naozaj, malo to prejsť cez komisiu kultúry. Ďalšia vec je, že navrhla by som naozaj zrušiť 

to jedno uznesenie. Naozaj mi pripadá ako nezmyselné v tom prípade, že mali by sme byť operatívni. 

Ale nesúhlasím, že keď aj ... Taká akcia sa nerobí za dva dni. Taká akcia sa robí za týždeň, za dva 

týždne, za 10 dní. Gastrofestival sa nedá zorganizovať za 2 dni. Naozaj to mohlo prejsť cez komisiu, 

aspoň ako informácia. Stopercentne nikto z nás by proti tomu nebol. Ale aby sme mohli byť takýto 

operatívni, naozaj treba zrušiť to uznesenie. A v prípade, že teda to ide cez niektorú komisiu a mala 

by to byť akcia komisie, a máme na to peniaze, ja si naozaj myslím, že je nezmysel, aby sa čakalo do 

zastupiteľstva. Každá komisia má svoj finančný balík, za ktorý má byť zodpovedná. A toto 

zastupiteľstvo tie finančné balíky pre tie komisie schválilo. To znamená, že v tom momente, keď 

povieme, že táto akcia nemôže byť, nemôže byť Spev bez hraníc, ale tieto peniaze sa môžu 

prefinancovať na iný projekt. Malo by to byť naozaj v kompetencii komisie, ktorá to oznámi 

zastupiteľstvu. Zmenili sme projekt, vybrali sme takéto podujatie, ktoré je atraktívnejšie, môžeme ho 

teraz uskutočniť atď. Naozaj je to zdržiavačka čakať tri mesiace na čosi. A potom sa ale nestane, pán 

starosta, to že niekto sa môže ohradiť. Ja som o tom nevedel, ja som s tým nesúhlasil. Je to akcia 

starostu. Nie je to akcia starostu, bude to akcia komisie. Minimálne. A samozrejme potom následne 

zastupiteľstva.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pevne verím, že bude tá akcia komisie, lebo to už 

nebude prvá, ale x-tá akcia, ktorú som doniesol a ktorú ste si ako komisia osvojili, že je to dobrý 

nápad a ideme do toho. Takže ja pevne verím, že aj túto akciu, varenie na trhu, si osvojí komisia, keď 

bude samozrejme na to čas a dodržať tento procesný postup. Čo sa týka procesného postupu, my sme 

sa snažili maximálne informovať. V čase, ak sa pamätáte, v tej dobe, bol problém jednak zo strany 

predsedu zvolať zasadnutie komisie. Bola vlastne tá covidová doba, vlastne bolo to druhé kolo, 

myslím. Čiže, my máme aj mailovú komunikáciu, čiže ja viem. Viete, ja sa tu nepotrebujem 

naťahovať kto komu čo mal povedať, nepovedať, koľko dní pred akciou. Máme jasné dôkazy. Však 

nech sa vyjadrí pán prednosta za úrad, lebo toto hovoríte. Ja som tu za obsah a za formu je tu úrad. 

A keď je nejaký problém, že niečo sme nedodržali, tak nech sa páči, pán prednosta sa teraz vyjadrí. 

Následne potom vedúci oddelenia kultúry.  

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Ďakujem pekne za slovo. Čiže ja len za seba môžem povedať, že uznesenie 

pána poslanca Djordjeviča, 3 dni pred tým oznámiť každé jedno podujatie, bolo splnené. Teraz sa 

dejú veci, ktoré sa dejú. Ja nemám viac k tomu čo povedať. Skutočne. A myslím si, že by bolo dobré 

ísť ďalej, podľa mňa, v rámci rozpravy, pretože len pripomínam, že toto je bod o činnosti starostu 

a teraz sme niekde úplne inde. Prepáčte mi, skutočne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán Spišák.  

 

p. Spišák, vedúci odd. kultúry, športu a správy trhu: Ja by som len chcel doplniť to, že vlastne 

v kultúrnom lete sme urobili jedinú zmenu, že sme posunuli Silvayovcov na minulý týždeň, pretože 

bolo zlé počasie. Oni tam aj boli, ale proste pršalo. A vlastne počas gurmánskych akcií sme išli 

normálne s kultúrnym letom. To znamená, my sme robili normálne akcie. Čiže treba tam viac chodiť 

možno, uvidíte. Takže vlastne v ten deň bola aj, normálne kultúrne leto pokračovalo. (pozn.: diskusia 

mimo záznam) Akým? Presný aký mal byť na ten termín. Ja už nepamätám. Robili sme ich 10. Čiže 

sme išli ... SILBAND bol prvý.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No, a dážď zabezpečil, že nebol prvý, ale bol posledný.  

 

p. Spišák, vedúci odd. kultúry, športu a správy trhu: Ja som tam bol s aparatúrou, boli sme už 

nazvučení, začalo pršať, čiže sme to posunuli. My sme išli normálne podľa kultúrneho leta, úplne so 

všetkým, nič sme sa nesnažili meniť. Kultúrna komisia čo schválila, presne to sme dodržali. 

Absolútne presne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od 

XVII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

24.06.2021, v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 10: za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje bod č. 4.2.   

- - - 
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Bod č. 4.2 

Personálne zmeny v Komisii miestneho zastupiteľstva na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram rozpravu, nech sa páči pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Tento bod som navrhla do programu kvôli tomu, 

že teda opakovanej sme sa pokúšali doriešiť podnet a nevníma to len ako vlastné zlyhanie. Vnímam 

to ako zlyhanie zákona, ktorý je veľmi zlý, ktorý nám skomplikoval prácu. A pán starosta urobil 

všetko pre to, aby sa obhájil bez obhajoby, teda bez obžaloby. Tak by som to povedala. A naozaj, 

nemienim byť štatistom v nejakej komisii a je mi veľmi ľúto, že sme to nemohli dotiahnuť nejako 

inak, aby naozaj bol nejaký právny názor. Pretože právne názory, ktoré som si vypočula v súkromí, 

boli aj rôznorodé, ale v podstate sa zhodli na jednom, že neexistuje trošku porušiť zákon. Zákon je 

buď porušený, alebo nie. A bolo mi to ľúto aj vzhľadom na to, že naozaj sme mali externé právne 

služby, o ktorých sme sa dozvedeli a boli to iné sumy. Ako, pán starosta, ten prvý návrh, ktorý bol, 

naozaj bola tá suma vysoká. Absolútne chápem, že teda ste s tým nesúhlasili. Ale potom, veď sme sa 

stretli opäť. Hovorili sme o tejto veci. Ja som vravela, že sú právnici, ktorí sú ochotní to urobiť za 

niekoľko sto eur. Takže ani to ste, žiaľ, nepodpísali toto uznesenie. Takže ja to vnímam ako niečo, 

čo som nedotiahla a proste sa tým nechcem ďalej zaoberať. Teda môj návrh na zmeny v komisii, aj 

po rozhovore s pánom kolegom Priesterom, ktorého sme zvolili len na ostatnom zastupiteľstve, aj on 

to vníma rovnako. Takže návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto A. berie na vedomie 1. vzdanie sa 

členstva a funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p.  Mgr. art. Ľubice 

Blaškovičovej, 2. vzdanie sa členstva v Komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p. MUDr. Pavla 

Priestera. A nakoľko nie je v mojom záujme paralyzovať túto komisiu, tak ako som to vnímala od 

pána starostu, ale chcem, aby táto komisia mohla ďalej zodpovedne pracovať, tak ako bod B. dávam 

návrh. Keďže komisia zostáva trojčlenná, mohla by byť funkčná a členmi sú pán Hanesz, pán Gacík 

a pán Kočiš. A vzhľadom na to, že pán Hanesz je už predsedom jednej komisie a predsedom by mal 

byť nezávislý poslanec, tak dávam návrh za predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

za predsedu komisie p. Petra Gacíka s účinnosťou od 01.10.2021. Je to môj návrh. Samozrejme to 

musí schváliť zastupiteľstvo. Možno tu bude návrh nejaký iný. Takže tento návrh odovzdávam 

návrhovej komisii. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujeme pani poslankyni za prvý návrh. Kľudne potom poprosím 

ďalšie návrhy, keďže je to v podstate jeden z návrhov. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslane MiZ (faktická): Ďakujem pekne, pán starosta. Samozrejme, tentokrát budem 

konštruktívny. Myslím, že vy aj ste si toho vedomý. Pokiaľ správne viem, predsedov navrhuje 

starosta. Pred chvíľou ste hovorili o paralyzovanej komisii, tak vám pripomeniem, že všetkých 

predsedov ste zvolili vy. Mňa, ako poslanca s najvyšším počtom hlasov a so skúsenosťami zo 

samosprávy, ste k tomu napriek mojej ochote byť predsedom komisie, nenavrhol. Tu len reagujem 

na pani kolegyňu Blaškovičovú, ktorá hovorila o nepodpísaní uznesenia. No, skutočne, bolo to 

dvakrát. A podotýkam, že zákonne starosta, a to v rozprave dovysvetlím kompletnou citáciou zákona 

a jeho výkladov, mal právo pozastaviť v rozsahu, keďže uznesenie bolo brané ako celok. Mal právo 

jedine vzhľadom na to ... Vysvetlím ďalej. 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Voči svojej osobe a preto aj uznesenie, kde som naschvál už nedával 

právnika. To bolo to stredné uznesenie, ktoré podpísal. On musel podpísať, lebo nemal tam možnosti. 

Aj keď v predchádzajúcich prípadoch spomínal, že nie, on si to dal správne zrejme vyložiť. On sa 

chytil jedine toho, že zastupiteľstvo nemôže explicitne ani určovať starostovi s ktorou firmou 

a dokonca nemôže ani jeho kroky. Zastupiteľstvo môže žiadať všeobecne, niečo, zabezpečenie. Ale 

takto formulácia neprešla prokuratúrou, kde prišla odpoveď z prvého odvolania, na prvé 

nepodpísanie. Z druhého ešte neprišla. Zase hovorím. Pravdivo, objektívne. Tu by som len chcel 

spomenúť to, že vlastne takto sa nemohlo dospieť a komisia, a poslanci, k objektívnemu názoru. Bol 

tu vypracovaný názor, ku ktorému sa vyjadrím v ďalšom bode. Ja by som len chcel, pán starosta, 

vedieť, keď to nie je tajomstvo, že kto vám vypracoval túto analýzu. Teda analýzu. Vyjadrenie 

k žiadosti o vysvetlenie informácií uvedených v oznámení. Lebo vy, ako predpokladám, za odplatu 

ste nemohol, lebo vy nemáte voľné financie ako úpadca. Čiže zrejme to bol buď kamarát. A ja dúfam, 

že to nebol právnik, ktorý spomínala pani Blaškovičová. Ja len dúfam a hovorím, netvrdím to 

a neobviňujem. Len boli tu objednané právne služby v čase odovzdávania plavárne na plaváreň. 

Potom bol aj na múzeum objednaný právnik. A tu, samozrejme náš právnik nemohol byť, ako osoba 

vami podriadená. Čiže neboli ste ochotný ani osloviť a obetovať sumu 500 EUR alebo 1000 EUR na 

to, aby prišla nezávislá analýza. Lebo toto vyjadrenie, a je to na zázname, ste sám potvrdil, že ste si  

nepísal sám. Čiže vy ste tu poslancom predhodil jednu právnu analýzu, ale oponentúru ste nechcel. 

Ste robil všetko pre to, aby tu nebola. A ja tvrdím to, že keby ste bol naozaj taký frajer a bol by ste si 

istý, že ste nič neporušil, vy by ste nechal to zastupiteľstvo odhlasovať a možno aj vás zbaviť funkcie 

a odvolal by ste sa na ústavný súd. Ale to je presne ten strach, ktorý vidím vo vašich očiach, že ste sa 

pre média vyjadrili. Ale nech dokončím to, čo som sľúbil. A výňatok samozrejme viem, zdroj uviesť 

neskôr. Starosta obce nemá právo pozastaviť výkon uznesenia obecného zastupiteľstva v konaní 

ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov podľa ústavného zákona o ochrane 

verejného záujmu. Vylúčenie práva starostu pozastaviť výkon takýchto uznesení obecného 

zastupiteľstva vyplýva aj z povahy samotného konania vo veci ochrany verejného záujmu, keďže je 

prirodzené, že ak je konanie vedené voči starostovi obce, nemôže mať tento pre svoj pomer 

k predmetu konania nezávislé postavenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Hanesz, nech sa páči. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Na rozdiel od svojho predošlého diskutéra sa chcem venovať tomu, čo je 

tu v tom bode napísané. A ten bod sa volá Personálne zmeny v komisii. Čiže nechcem 

širokospektrálne zachádzať do detailov tohto sporu. Ja vzhľadom na to, že som sa stal členom komisie 

24.06., keď som tu ani nebol a postupne som sa dopracoval k tomu, že kto každý sa stal členom. Teraz 

vidím, že pán Priester vlastne sa vzdáva, pani Blaškovičová sa vzdáva. Takže v tej komisii ostávajú 

traja. Ja určite nemám ambície byť predsedom tejto komisie. Som predsedom finančnej komisie. To 

povedala aj pani Blaškovičová. Takže ostávajú ďalší dvaja. Pán Gacík, ktorý je navrhnutý. A teraz 

týmto ja chcem navrhnúť pána Kočiša za predsedu. Takže z týchto dvoch pravdepodobne dneska si 

vyberieme. Neviem, či pán Gacík alebo pán Kočiš sa chce stať vôbec predsedom. Možno by sa mali 

aj vyjadriť. Takže týmto ja ich vyzývam, aby sa vyjadrili, či sa chcú stať, alebo sa nechcú stať. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ja sa naozaj chcem, aj pánovi kolegovi, aj ostatným 

ospravedlniť, že som išiel už k predmetu. Lenže naozaj, nebolo tu povedané všetko. Lebo vzdanie sa 

predsedu komisie pri poslankyni, ktorá roky rokúce zodpovedne pristupovala k svojmu mandátu, 

chodila na zastupiteľstvá. A naozaj, ani nechcem povedať to číslo, ako dlho je už v samospráve. Keď 

takáto osoba sa vzdáva predsedníctva a členstva v komisii, je to naozaj výkrik do tmy a je to stav 
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neskutočnej frustrácie. Frustrácie z dôvodu toho, že niekto a aby sme neboli v hádankách, podľa 

môjho a nášho názoru, pán starosta úmyselne maril činnosť komisie, lebo jej neposkytol právnika 

nezávislého na to, aby mohla sa komisia rozhodnúť a dať zastupiteľstvu odporúčanie. Preto na nikoho 

nebudem vôbec tlačiť, čo sa týka nejakého rozhodnutia, ale považoval som za dôležité tieto veci 

povedať. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme pán poslanec za váš názor. Len vás chcem upozorniť, aby ste 

vždy dával pred slovíčko úmyselne, že je to váš názor. Lebo sa už pohybujete po tenkom 

trestnoprávnom ľade. Takže vás len upozorňujem kamarátsky. Nech sa páči, pán poslanec Kočiš 

s faktickou. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja sa chcem teda vyjadriť k návrhu poslanca Hanesza. 

Ďakujem za dôveru, ale predsedom komisie sa nechcem stať. Ostanem v komisii, aby bola nejako 

funkčná. Možno by sme mali do voliť nejakého ďalšieho člena tam, ale predsedom komisie nemám 

ambíciu byť. Takže ďakujem. Toľko z mojej strany.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ako som už povedal, budem si dávať samozrejme ... Ďakujem za túto 

kamarátsku radu. Čiže, podľa môjho názoru, ale to už nechajte kľudne na ďalšie konania. Ja keď raz 

poviem, o niekom, kto predloží vo svojom vyjadrení nejaký názor a potom ja mám 2 dokumenty, 

ktoré tento názor, resp. toto stanovisko vyvrátia. Keď ja na neho poviem, že je klamár, kľudne ma tá 

osoba môže dať aj na súd a ja to na súde obhájim. Čiže, ja som si ... Mám natoľko správne vedomie, 

aby som vedel. Ale ďakujem za odporúčanie. Budem sa snažiť, naozaj aby som tu nehovoril 

o nejakých zákonoch, tak hovoriť o svojom názore. Ale keď si spomenieme na vaše výstupy, aj vtedy, 

čo ste boli taký podráždený, aj pani kolegyňa Galdunová bola podráždená, že si tu nahrávam, dokonca 

fotenie zastupiteľstva. Verejné zastupiteľstvo, ste vylúčili verejnosť. Pani Blaškovičová navrhla, ale 

vy ste viedol zastupiteľstvo. Ale vám to hralo do kariet. Nechcel ste, aby sa tieto veci prerokovali 

verejne. Ja som si verejné zastupiteľstvo nemohol nahrávať a fotiť hlasovania, vážení. A vtedy, 

presne keď ste mali tú rozpravu 8 a pol minútovú, ktorú mám zaznamenanú a ktorú som na sociálne 

siete nešíril, ste hovorili o takých slovách, že neviete do čoho idete, nie ste si vedomí toho, kuje sa tu 

toto, politická šikana, hento. Budem sa opakovať. Keby tu bol právnik a bol zaplatený, možno by 

prišiel s tým istým názorom ako váš. Ale my sa toto už nikdy nedozvieme. Lebo dneska aj ja, v tomto 

konkrétnom konaní, chcem v ďalšom bode dať bodku. Čo už bude po politickej rovine používané, 

zvážim sám. Lebo niekedy samozrejme nie je veľmi vhodné, a to viem aj z minulosti, zaoberať sa 

témami, lebo niekto tu veľmi správne povedal, občania ... Teda negatívnymi témami, lebo občania 

nás volili preto, aby po nás niečo ostalo. Toto sú také žabomyšie vojny. Čiže, áno, nebudem odbiehať. 

Možno som hovoril za kolegyňu. Jednoducho, vzdáva sa svojho členstva v komisii, zdôvodnila to. 

Berme to na vedomie. Nezmeníme to. Vy ste dal zdôvodnenie, že to je pre mestskú časť nevýhodné. 

Ja si myslím, že tých pár korún by sa našlo. A ten tieň, ktorý bude visieť nad vami, by sa možno 

zmazal. Ale vy ste sa rozhodol a ona sa rozhodla dnes a odstupuje z komisie, za čo ju plne 

rešpektujem a má moje pochopenie, lebo naozaj, ona pracovať nemohla. Podľa môjho názoru. 

Pardón.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak, to je dôležité. Pán Gacík, nech sa páči. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som reagoval na poslanca Hanesza. Čiže 

stotožňujem sa s návrhom pani poslankyne Blaškovičovej. Nemám problém sa stať predsedom tejto 

komisie. No, a keď to nepôjde, rovnako sa vzdám členstva.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže teraz neviem. Podmieňujete, že keď nebudete zvolený za predsedu, 

vzdávate sa členstva? Nerozumiem teraz tomu. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ: Nemám problém sa stať predsedom tejto komisie. Ak sa ním stanem 

a nepôjde to, rovnako ako to nešlo naposledy, tak rovnako sa vzdám členstva. Nepodmieňujem to 

nikým.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Dobre. Takže, ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu 

a navrhujem teraz nášmu právnikovi, aby sme dali čas, aby to bolo všetko v poriadku. Takže dajme 

si 10 minút kľudne na sformulovanie uznesenia. Dám ešte otázku právnemu oddeleniu. Je všetko 

v poriadku? 

 

p. Rušin, vedúci odd. právneho: (pozn.: diskusia mimo záznam) ... a druhý, ktorý prišiel neskôr, je od 

pána poslanca Hanesza. To znamená, medzitým sa pán poslanec Konečný vyjadril, žeby nechcel byť, 

ale o tomto návrhu, pokiaľ ho prednesie pán Hanesz, by ste mali hlasovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Čiže hlasovať sa bude o návrhu uznesenia pani poslankyne 

Blaškovičovej. Nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pani Blaškovičová to už prečítala raz. Mám čítať? 

Prečítam. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

A. berie na vedomie 

1. vzdanie sa členstva a funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p.  Mgr. art. 

Ľubice Blaškovičovej 

2. vzdanie sa členstva v Komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p. MUDr. Pavla Priestera 

B. volí 

p. Petra Gacíka za predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s účinnosťou od 

01.10.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 11:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže blahoželáme pánovi Gacíkovi k predsedníckemu postu komisie na 

ochranu verejného záujmu a prajeme mu veľa úspechov. Ďalším bodom je bod  č. 4.3.   

- - - 

 

BOD č. 4.3 

Konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzeniu rozporu záujmov podľa ústavného 

zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím pána predkladateľa, aby nám uviedol bod Konanie vo veci 

ochrany verejného záujmu.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ďakujem pekne, že ste mi dali aj priestor na to, 

aby som mohol odprezentovať tento bod. Tým pádom  nebudem dávať ani návrh na to, aby každý 
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mal viac vstupov. Ono, tu naozaj bolo povedané už veľa. A aj sa vám chcem ospravedlniť, aj keď to 

bola otázka za to, čo som sa vás opýtal. Ja som pokladal naozaj za slušné, že keď dávam otázky. Bola 

to chyba oboch. Na tom sa zhodnime. Mohol ste mi povedať, že idete na kávu. Ospravedlňujem sa aj 

všetkým za zdržanie. Ja poprosím všetkých, aby sme hovorili faktami. Aby sme sa nedávali do roviny 

hypotéz a bavme sa tým, čo vieme preukázať. A za seba môžem povedať, že keď voči mojej osobe 

nebudú vznášané invektívy, nebudem ich vznášať ani ja. Ale budem sa samozrejme pýtať. A možno 

tie slová, ktoré budú použité, nebudú príjemné, ale budú reálne. Čo sa týka samotného konania, resp. 

toho, o čom sa budeme baviť, tak chcem len povedať to, čo zase nebolo povedané, že pani poslankyňa 

takto interne sondovala. Mňa s tým neoslovila. A naozaj som sa dozvedel až  pokiaľ to kolečko 

končilo. Pani poslankyňa chcela vedieť záujem poslancov o to, či by boli ochotní z vlastných peňazí, 

teda z vlastného vrecka, zafinancovať externého právnika, ktorý by vzniesol väčšie svetlo do tohto 

prípadu. Boli niektorí ZA, ale keďže ich bolo menej ako polovica, upustila z toho zámeru. 

A v podstate aj ona frustrovaná a predpokladám, že aj v samotnom konaní bude sa zdržiavať skrz 

svoju frustráciu. Vôbec, je to pre mňa pochopiteľné. Nemám ani záujem o to, aby som niekoho 

ovplyvňoval. Každý jeden z poslancov vie, že nikoho som v tejto veci neoslovil, lebo aj ja som z tejto 

veci frustrovaný a chcem ju dnes ukončiť. Neviem, či je to chybou predsedníčky komisie alebo 

samotného úradu, ale tento materiál z férového hľadiska, keďže pán starosta podpísal začatie konania, 

mal byť zaradený do zastupiteľstva. V podstate týmto doplňujúcim návrhom sme to napravili. Je 180 

dní zo zákona, či už na rozhodnutie komisie. Ale v podstate rozhodnutie komisie má len odporúčací 

charakter a rozhodnutie zastupiteľstva je podstatné. Čiže, neberte mi to nikto za zlé, ale mal by som 

sám pred sebou zlý pocit, ak by som dnes uznesenie nepredložil. Keby som ho nepredložil, tak všetky 

tieto zastupiteľstvá, a vrátane aj mimoriadneho zastupiteľstva, by bol čas premrhaný a občan by sa 

z toho nič nedozvedel. Čiže buď treba zastaviť konanie, neodhlasovať môj návrh. Odhlasovať. Je to 

úplne jedno. Je potrebné túto vec uzavrieť zo strany miestneho zastupiteľstva. To, či ja niekedy budem 

túto vec používať a tento tieň, ktorý ostane, budem vyťahovať verejne, alebo neverejne, v danej chvíli 

je irelevantné a nepodstatné pre toto zastupiteľstvo. Čiže toľko je k úvodu. Chcel by som prejsť 

k dôvodovej správe, ktorú mám nafotenú, ktorú každému dám samozrejme na stôl. Budem ju čítať 

pomaly, zrozumiteľne, aby som si aj ja uvedomoval a ešte raz ponímal veci z hľadiska správnych, 

právnych pojmov a nazvaní. Čiže, prepáčte mi, dajte mi 5 sekúnd. Takže, budem hovoriť pomaly 

a jasne. Voči osobe starostu Ing. Igora Petrovčika prebieha konanie vo veci ochrany verejného 

záujmu a zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu podozrenia pre porušenie ústavného zákona č. 

357/2004. Z. z. O tom nikto nepochybuje. Starosta sa, teda ani pán starosta to už nespochybnil, aj 

keď na začiatku mal snahy, ale konanie komisie, ale podpísal uznesením, že prebieha konanie. Fakt.   

Starosta sa ujal funkcie dňom 10.12.2018 a následne v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. 

podal oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejných funkcionárov. Mal 

tak učiniť, podľa jeho vyjadrenia, ktoré každý obdržal mailom, podľa najlepšieho vedomia a 

svedomia. Fakt. K tomuto tvrdeniu starostu si dovoľujem poukázať, čiže ako pán starosta poukázal, 

môj osobný názor, a na tú skutočnosť, že v predchádzajúcom konaní voči osobe starostu Ing.  

Petrovčika bolo preukázané, rozhodnutím zastupiteľstva voči ktorému sa neodvolal,  že tak neučinil 

a vedome zamlčal svoje dlhy a záväzky ako aj prebiehajúce konkurzné konanie voči svojej osobe. 

Fakt. Samotnú existenciu podnikateľského oprávnenia starosta nepopiera. Fakt. Práve naopak, iba 

uvádza, že nepodnikal a ani nemohol, nakoľko všetky povinnosti prešli na správcu konkurznej 

podstaty v zmysle zákona. Zo zákona je prípustné, aby starosta za istých okolností podnikal. Nie je 

presne špecifikované v zákone, za akých. A toho som sa ani veľmi nechytal, keďže paragraf je 

pokrivený, či mohol podnikať alebo nemohol. Skôr som kritizoval a zameriaval sa na to, že 

tieto skutočnosti neboli uvedené v majetkovom priznaní. Čiže posledná veta, pardón, posledný fakt. 

Zo zákona je prípustné, aby starosta za istých okolností podnikal. Fakt, zo zákona. To ho však 

nezbavuje zodpovednosti podať oznámenie v súlade so zákonom a podnikateľskú činnosť priznať. 

Pán starosta samozrejme hovorí eventuálnu podnikateľskú činnosť. Ale aj toto je fakt, že nič mu 

nebráni napísať. Starosta oznámenie takto nepodal. To je samozrejme môj názor.  A preto ho nemohol 
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podať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. To je k svedomiu. Tvrdenie, že správca 

konkurznej podstaty ... A teraz začína dôležitá časť, prečo som to vôbec zaradil. Tvrdenie, že správca 

konkurznej podstaty zo zákona koná za úpadcu, t. j. za starostu Ing. Petrovčika ako fyzickú osobu, je 

pravda, ale len vo vzťahu k prebiehajúcemu konkurzu a na neho naviazané záležitosti. To však nie je 

prípad podania oznámenia so všetkými pravdivými okolnosťami. Oznámenie za starostu nepodáva 

správca konkurznej podstaty, ale starosta sám. To je fakt. To, že ide o verejne dostupné zdroje je 

irelevantné, nakoľko je povinnosťou funkcionára tieto skutočnosti uviesť. A teraz. Starosta 

nepopiera, že dňa 14.11.2019 došlo k ukončeniu živnostenského podnikania jeho osoby. Starosta vo 

svojom vyjadrení pre Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov dňa 29.5.2021, to je to čo ste všetci dostali, uviedol, že vykonávanie právnych úkonov 

týkajúcich sa prevádzkovania podniku (živnosti) prešli ex lege na správcu konkurznej podstaty. Preto 

som sa ho pýtal, kto mu to písal. Lebo podpísal sa pán starosta a je to jeho tvrdenie, že prešli ex lege 

na správcu konkurznej podstaty. Ale ja disponujem listinným dôkazom, a to odpoveďou zo 16.07. na 

sprístupnenie informácie podľa info zákona, ktorú vyhotovil živnostenský úrad a je k nahliadnutiu, 

kde jasne píše a je tu fotokópia odhlášky, ďalší listinný dôkaz, ktorá jasne dokazuje, že pán starosta 

osobne na okresnom úrade, lebo táto pečiatka je osobná. To nie je podateľňa. To je konkrétna 

priehradka. Jasne dokazuje, že 13.11.2019 osobne ukončil podnikanie. Nechcem, aby mi zobral slovo, 

preto nebudem nazývať jeho vyjadrenie klamstvom. To nech každý zváži sám. A keď toto vyjadrenie, 

ktoré sa opiera z dvanástich na ôsmich stranách o to, že on nemohol disponovať, podnikať. Áno, 

nemohol podnikať. To som sa tiež v zákone dozvedel. Ale on tvrdil, že on nemohol ukončiť. A tu 

mám jeden dôkaz listinný. A mám aj iný listinný dôkaz, že bol pán starosta vyzvaný správkyňou, 

a podpísal to osobne on na stretnutí, bol vyzvaný, aby ukončil svoju  podnikateľskú činnosť. A na to 

on 7 dní, alebo do týždňa, túto činnosť koncom roka 2019 ukončil. Lenže toto vyjadrenie pán starosta, 

ktoré ste predložil komisii a poslancom, je v tejto chvíli, a každý môže nahliadnuť, vyvrátené 

minimálne v rozsahu tvrdenia, že ukončenie, alebo právne úkony vedúce k ukončeniu podnikania 

prešli ex lege na správcu. Čiže vy ste si od roku 2019 nepamätal, že ste osobne, idem končiť, že ste 

ukončil podnikanie. Dočítam správu, ktorá už má len dva odseky, ktorá už nebude osobná, ale bude 

opäť faktografická. Vlastne už len posledný odsek. Nakoľko v čase výkonu funkcie starostu starosta 

mal živnostenské oprávnenie, je nepodstatné, opäť je to môj názor, je nepodstatné, či živnosť reálne 

vykonával. V prípade zodpovedného a zákonného prístupu k výkonu funkcie mal Ing. Igor Petrovčik 

túto skutočnosť v oznámení uviesť. Opäť môj názor, nie fakt. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem aj ja. Verím, že 11 minút je dostatočný čas pre pána poslanca. 

Čiže snažil som sa ozaj, aby ste mal dostatočný priestor. Myslím si, že ste ho mal. Samozrejme, váš 

názor sme si vypočuli. Máte na neho právo. Máte právo šetriť, šprtať, zisťovať, vypisovať 

dvestojedenástky, dávať trestné oznámenie. Všetko vieme, pán poslanec. Čiže my váš štýl práce 

poznáme, ako tu všetci sedíme. Čiže v poriadku. Ako, veď každý ide tak ako, ide svojským spôsobom. 

Len viete, ja hovorím jedno, že ono božie mlyny melú pomaly, ale isto. A tá zloba, ktorá z vás ide 

a proste ten neúnavný boj, bojovať sústavne voči mojej osobe, chytať za slovíčka, analyzovať, dávať 

trestné oznámenia, dvestojednástky. Doslova, ozaj robiť akcie. Zisťujem, ľudia mi rozprávajú, čo 

všetko vyzvedáte. Leziete doslova človeku dobre že, nechcem povedať kam. Ale však občan to vidí, 

však v poriadku. Je to vaše hobby. Len chcem poprosiť ostatných kolegov, nenechajme sa vtiahnuť 

do týchto špinavostí. Poďme, máme tu dôležitejšie body, rozpočet. Ľudia čakajú, čo pre nich urobíme. 

A vážne, aby sme tu vyše hodiny sa zaoberali názormi pána poslanca, verím vo vašu racionalitu 

a poďme už pracovať. Takže ďakujem. Ešte faktickú, nech sa páči pán poslanec.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Faktická. Pán starosta, nebudeme tu hovoriť o žiadnom 

trestnom oznámení. Hovorme tu o podnete, ktorý prokuratúra vyhodnotila ako trestné oznámenie. 

Ale v zmysle toho, že vec nie je ukončená, tak podrobnosti nebudeme vyťahovať. To uznajme obaja. 

Ale vy hovoríte o lezení do súkromia.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz hovoríte o, čo na vás je podané? Či na mňa?  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Na mňa? Ja nemám. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Jaj, vy ešte neviete.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ešte neviem. Dobre. Hej. To je váš štýl, usmievať sa. Tak to dajte 

kľudne, pán starosta. Hovoríte, že vám leziem do súkromia. Nechcite, aby som vyťahoval, ako vy 

leziete do súkromia. K susedom chodíte podo mnou. Chodíte za mojou vedúcou na okresný úrad 

počas vašej pracovnej doby. Verím, že chodíte riešiť otázky mestskej časti. ale dobre. Nehovorme 

o tom, že kto má aký štýl práce. Tie všetky dvestojedenástky a všetky podnety, a odvolania na 

prokuratúru som písal z jediného dôvodu. A vidíte, že sa mi to aj podarilo, aby som preukázal, že ste 

klamár. A tu, ale naozaj ... Neberte mi slovo. Tu každý vidí, že vy ste napísal nejaký pamflet a ja som 

ho dnes vyvrátil. A dosiahol som, čo som chcel.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Kto je tu klamár, si občan a volič urobí, myslím si, sám, ak dovolíte, 

obraz, kto je tu klamár a kto nie. A nebude to dlho trvať. Verte mi. Takže ľudia, vážne, vnímajú prácu 

a hlavne, vážne, vás chcem pán poslanec poprosiť, poďte sa venovať už práci pre občanov, pre 

staromešťanov a už prestaňte tieto svoje móresy eštebácko policajno, neviem aké. Doslova sa tu už 

hráte na sudcu. Vážne. Nechajte to už, vážne, venujte sa tomu, ale nezaťahujte do toho celé, ostatných, 

pani poslankyne a pánov poslancov. Ja vás pekne prosím. Takže my chápeme, že každý máme nejaké 

svoje hobby. Ale poprosím vás, toto svoje hobby nevnášajte aj tu na túto pôdu. Hej? Ďakujem. Pán 

poslanec Djordjevič. Zase sa hlásite? Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Hlásim sa prvý krát. Predtým som mal úvodné slovo. V poriadku. Však 

hovoríte, že ukončme to. Však áno, ideme to ukončiť. Však ja nerozumiem teraz tomu, že sa čudujete, 

že som vôbec tento bod zaradil. Lebo vy by ste bol najradšej, keby sa o tom nerozprávalo. A nemusíte 

priznávať, že ste klamal. Tak nemusíme to nazývať vôbec klamstvom. Ale neboli vo vašom vyjadrení 

uvedené pravdivé skutočnosti, vo vašom vyjadrení pre komisiu. A toto, neviem prečo ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: To je váš názor. Poprosím, podľa vášho názoru.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ale prečo mi vstupujete do slov. Neoberajte ma o sekundy. Nechajte 

ma rozprávať. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ja vás chránim.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Buďte taký dobrý. Váš názor. Vy ste tento dokument podpísali. A ja tu 

mám dva dokumenty, že ste jednak boli vyzvaný správkyňou a že ste sám osobne ukončil podnikanie. 

A vy ste tu tvrdil, že ste ho nemohol ukončiť. Buď ste za dva roky stratil pamäť, alebo neuvádzate 

pravdivé skutočnosti. Môj názor. A nechajte ma diskutovať k téme. Keď ... Áno, pôjdem aj k návrhu 

uznesenia. Dúfam, že ma pán starosta nebude prerušovať. Proste každý si tu za tú sériu sedení vytvoril 

vlastný názor, ako pán starosta hovorí. On šetrenie nazýva eštebáctvom. On pýtanie sa nazýva 

podrazáctvom. Jednoducho, áno, stúpil som vám na otlak. V novinách sa vyjadrujete, že z vrátnika 

sa chcem stať starostom. To tiež nie je pekné. Ja vás nikde nenazývam pravým slovom. Lebo ja som 

vrátnik, podľa vás, aj keď som pracovník klientskeho centra. A vy ste aký, úspešný podnikateľ? Tak 

ako ste sa vyjadroval pred voľbami? Čiže, nechajte ma čítať návrh na uznesenie. Každý nech hlasuje 

ako chce. To, čo sa dnes podarilo, je to, a to nikto, a ani vy, nezmetiete zo stola, že vy ste týmto 

poslancom neuviedol pravdivé skutočnosti a každý koho to bude zaujímať po zastupiteľstve, budú 

mu sprístupnené listinné dôkazy. Ja nič iné nepotrebujem v danej chvíli. Lebo nie je tu princípom to, 
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aby my sme vás teraz zbavili mandátu. Vy to aj tak nepodpíšete. Keď dám mimoriadne zastupiteľstvo, 

vy to dajte aj tak v strede týždňa, alebo vtedy, keď to niekomu nevyhoviete. Nevyhovie. Vy chcete 

silou mocou dokončiť tento mandát. A naozaj, aby daňoví poplatníci sa skladali na vaše dlhy. Lebo, 

ako ste povedal, zrazu, že vy ste sa tváril, že nič sa nedeje. Uviedol ste nejaké trestné oznámenie. 

Nikto nevie, o čom je reč. Ale zázračne ste splatil iba pred pár dňami všetky záväzky vzhľadom na 

to, že ste aj mestským, aj krajským poslancom. Čiže zázraky sa dejú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Teraz vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, 

sami vidíte, že tento človek sa budí a líha s mojou osobou, doslova s mojím menom v hlave. A sám 

vám teraz deklaroval, že vo dne v noci online doslova stopuje, sleduje, pozerá, udáva. Vážne. S 

takýmto človekom chcete spolupracovať? Vážne. Akože zvážme vážne spoločne. Lebo teraz sa 

v podstate jasne zadeklaroval. Ja pomaly už zajtra ráno sa budem pýtam pána poslanca, čo som 

vlastne robil za poslednú hodinu. Lebo mám pocit, že toto čo robí pán poslanec, a to vás zároveň 

chcem upozorniť, pán poslanec, existuje taký paragraf. Prenasledovanie človeka. Takže. Ja vám 

neskáčem do reči, tak vás poprosím, aby ste aj vy neskákal. Takže, ja chápem, ešte raz, rozumiem, 

poznám všetko. Tak isto, samozrejme, poznáme vaše hobby, vaše záujmy, vaše záľuby. Toto, čo tu 

predvádzate, je v podstate len jedno z mála. Chcem len upozorniť, že toto pán poslanec nabudúce 

môže robiť na niekoho z vás, lebo samozrejme ja nie som jediná osoba, ktorá mu prekáža v jeho 

politickej kariére. Takže skúste, aj keď sa budete rozhodovať pri svojom politickom rozhodovaní, pri 

hlasovaní v tomto uznesení. Vážne, uvedomte si komu dávate svoj hlas ZA a pre akú vec, kde doslova 

... Akože, ja si myslím, že ozaj s týmto človekom spolupracovať, to snáď všetci ako tu sedíme, možno 

nejaké tri výnimky, dve, vieme, že proste je nemožné. A poďme my ostatní, spojme sa, poďme, 

urobme niečo pre túto mestskú časť. A prestaňme už živiť túto vyslovene tému, ktorú potrebuje pán 

poslanec, lebo čo je, zároveň aj chcem poukázať, veľmi pozitívne vnímam, čo sa týka práce. Všimli 

ste si niekedy, žeby sme niečo počuli, nejakú kritiku? To je len znak toho, že nemá sa čoho iného 

chytiť, čo sa týka práce starostu, tak samozrejme potrebuje sústavne vŕtať, šprtať a robiť z komára 

somára. Hej? Vlastne na tejto jednej téme. Takže, vážne, poďme ďalej. Pracujme už konečne, pretože 

... Zase tak, ako na ostatnom zastupiteľstve. Premrháme 5 hodín na nepodstatné veci a podstatné pre 

mestskú časť, čo ľudí zaujíma, zase prebehneme, prebehnete za 5 minút bez nejakej diskusie, čo mi 

je osobne veľmi ľúto. Takže nech sa páči. Pán poslanec faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Reagujem na vás, tak ako som sľúbil, bez invektív. Vy ste 

teraz vlastne celé toto podanie a celý ten predmet, o čom sa bude hlasovať, ste len dali do osobnej 

roviny neúspešného kandidáta. Niekto vám to poradil a vy to verklikujete dookola. Ale my tu nemáme 

na stole podnet Djordjeviča? My tu máme podnet na Petrovčika. A je jedno, či to podá Djordjevič, 

Fico, prezident USA. Je to jedno. Vy sa bavte tým, že ste nechceli právnika. Uviedol ste skutočnosti 

aké ste uviedol vo svojom vyjadrení. Každý je ticho, lebo aj vás si vážia, aj skrz práce poslanca. Chce 

každý dokončiť toto volebné obdobie. Chcú aj oni svoje projekty. Nikto tu nejde do dajakej ostrej 

konfrontácie. A mňa mrzí, že my sme k takejto konfrontácii vôbec prišli. Skúste sa sám opýtať, prečo 

ste do toho prišli. Kto začal tento konflikt.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Verila som, že už sa nebudem vyjadrovať. Pán 

starosta, je nefér útočiť len na kolegu. Máte v tom tak isto svoj podiel. Naozaj, to uznesenie, ktoré 

sme dali, keby ste ho boli podpísali, mohli sme mať dávno na stole vyjadrenie právnika akékoľvek 

a mohlo sa to riešiť, a nemuselo sa opakovať dokolečka dokola. Naozaj, ja som sa nemusela cítiť tak 

ako sa cítim. A je mi nesmierne ľúto, že po toľkých rokoch v samospráve som niečo nemohla 

dotiahnuť, lebo ste mi to jednoducho neumožnili. Takže naozaj to nie je len vina pána kolegu, ale 
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vina ... Jednoducho to, že vy ste na začiatku urobili nejakú chybu a nedotiahli ste, a nedovolili ste 

nám to dotiahnuť do konca. Takže to nie je celkom pravda.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Hanesz s procedurálnym. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pekne za slovo. Odznelo tu už toľko informácií 

a už, podľa mňa, máme plnú hlavu toho prípadu. Poznáme už vlastne všetky detaily, podstatné 

i nepodstatné. Vieme aj to, že podanie podobného charakteru bolo vlastne postúpené aj na mesto, aj 

na KSK. Aj to vieme, že tieto podania vlastne boli pozastavené v komisii. Čiže ani sa 

v zastupiteľstvách nehlasovalo o tom. Takže, prosím vás, ukončme tú trápnu debatu, lebo jednoducho 

naozaj sa venujeme veci, ktorú už veľmi dobre poznáme. Nevieme už obohatiť tú celú diskusiu. 

Konečne hlasujme a tým vyzývam pána Djordjeviča, aby mi dal do ruky návrh uznesenia, lebo ja to 

nemám. Ja by som to aj rád prečítal, samozrejme, ale nemám čo prečítať. Takže neviem o čom budem 

vlastne hlasovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nasleduje ešte pán poslanec Priester. Len chcem poprosiť aj, vážené 

panie poslankyne, vážení poslanci, aj to svedčí o neúcte k vám, že vy nevidíte do poslednej sekundy 

uznesenie, za ktoré akože chce pán poslanec, aby ste mu hlasoval. Tak ja neviem ako. Už ozaj, to už 

tu ako čo ešte zažijeme? Vážne. Skúsme sa na to takto pozrieť. Nech sa páči, pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Kolegovia, naozaj, tak isto ako kolega 

Hanesz, alebo pán starosta, chcem vás poprosiť, aby sme už raz a navždy uzavreli túto tému, a to aj 

z toho dôvodu, lebo motáme sa okolo toho už ... V podstate, ak to spojím komisie, zastupiteľstvá, kde 

sme sa tým zaoberali atď. Už fakt, že hodiny. Hneď ďalší bod v programe, ktorý sme zaradili, je 

žiadosť o dotáciu pre Úsmev ako dar, ktorým sa dá pomôcť až trom ohrozeným rodinám na sociálne 

bývanie. Reálne pomôžeme trom rodinám a zachránime ľudské osudy. Zlepšíme niekomu kvalitu 

života a postaráme sa o našich vlastných spoluobčanov. Takže, prosím vás, poďme už trošku ďalej. 

Posuňme sa, aby sa to aj zefektívnilo, lebo od deviatej sme do dvanástej prišli iba na bod 4.3 

v podstate. A za mňa osobne k tejto téme. Keďže právny názor neexituje, tak za mňa osobne je to vox 

populi vox Dei. Ako ho občania, pána starostu, do tohto úradu dostali, tak o rok bude šanca, aby 

zhodnotili jeho prácu a jeho výsledky a rozhodli sa znova. Takže ja osobne odmietam byť sudcom, 

prokurátorom, porotcom a aj katom. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič ešte. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Samozrejme, že ja musím prečítať aj návrh. Neviem, kde sa pán 

s procedurálnym, pán Hanesz ponáhľal, ale žiadnu procedúru nevyslovil. Čiže to nebol ani 

procedurálny návrh. To bolo len nejaké zapojenie do diskusie. A na vás, pán starosta, opäť musím 

reagovať. To je dôkazom toho, že poslanci nevedia o čom budú hlasovať, to je dôkazom toho, že 

nikomu z nich som nevolal a nepísal. Čiže nehovorte o neférovosti, hovorte o férovosti, že som 

neloboval a že budú hlasovať tak ako budú chcieť. Samozrejme, body budú rozdelené. Čiže ja ako 

predkladateľ žiadam hlasovať per partes, čiže krok za krokom v bodoch ako budú označené. 

A samozrejme každý bude hlasovať tak ako chce, ako si ctí zákon. Poslednou vetou sa vyjadrím 

k tomu, že keď ste si naozaj bol tak istý, že ste nič neporušil, vy ste práve toto uznesenie mal podpísať 

a my by sme vás dnes mali naozaj sankcionovať a vy by ste sa mal odvolať na ústavný súd. Vtedy by 

ste bol frajer, keby ste držal papier z ústavného súdu. Na margo toho, čo povedal pán Hanesz, 

zastupiteľstvá KSK a mesta boli naozaj ovplyvnené niečím, čo som dnes preukázateľne vyvrátil. Boli 

tvrdením právnika, ktorého meno nevieme dodnes a nevieme kto ho financoval, keďže pán Petrovčik 

je úpadca, bez majetku. Samozrejme aj bez nehnuteľností. Inak dneska som vám doniesol aj výpis 

z katastra. Návrh na vklad. Čiže nemám už len polovicu, som stopercentným vlastníkom 
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nehnuteľnosti v Starom Meste, na rozdiel od vás. Ale to iba na margo toho, že naozaj tam za vrchom 

tohto stola vy by ste sedieť nemal.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, vypnite pána poslanca.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Idem čítať uznesenie. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ako, ste zase osobný. Žeby som ja riešil teraz, či vy máte koľko 

nehnuteľností, alebo nemáte. Nehnevajte sa, ako to súvisí s touto vecou? Takže vás poprosím, začnite 

čítať uznesenie a už prestaňte tu traumatizovať všetkých občanov. Dobre? Nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja nie som hysterický, pán Hanesz, ja si ctím zákon. Návrh na uznesenie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v konaní vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov 

začatom dňa, pardón, to musíme opraviť, 06.05.2021 za porušenie čl. 7 ods. 1 písm. e) ústavného 

zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

v znení neskorších predpisov 

A. konštatuje, že v oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov, ktoré verejný 

funkcionár Ing. Igor Petrovčik podal za rok 2019 ako starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto 

v zmysle čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z., neuviedol v časti 

C/vykonávanie podnikateľskej činnosti, že popri výkone funkcie verejného funkcionára je evidovaný 

v živnostenskom registri ako aktívny podnikateľ - živnostník, čím porušil čl. 7 ods. 1 písm. b) 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov.  

B. ukladá verejnému funkcionárovi Ing. Igorovi Petrovčikovi, starostovi mestskej časti Košice-Staré 

Mesto v súlade s čl. 9 ods. 10 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov pokutu v sume 

zodpovedajúcej trojnásobku mesačného platu verejného funkcionára; 

a oznamuje, že proti tomuto rozhodnutiu miestneho zastupiteľstva o uložení pokuty môže dotknutý 

verejný funkcionár podať návrh na jeho preskúmanie na Ústavný súd Slovenskej republiky v lehote 

15 dní odo dňa doručenia rozhodnutia podľa čl. 9 ods. 6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov; 

C. vyslovuje stratu verejnej funkcie starostu v súlade s čl. 9 ods. 8 písm. b) ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov a oznamuje, že proti tomuto rozhodnutiu miestneho zastupiteľstva o vyslovení 

straty verejnej funkcie starostu môže dotknutý verejný funkcionár podať návrh na jeho preskúmanie 

na Ústavný súd Slovenskej republiky v lehote 15 dní odo dňa doručenia rozhodnutia podľa čl. 9 ods. 

6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov; 

D. poveruje Mgr. Petra Gacíka, člena Komisie miestneho zastupiteľstva na ochranu verejného záujmu, 

lebo stále uznesenie o jeho predsedovi nie je podpísané. Čiže člena komisie a poslanca mestskej časti 

Košice–Staré Mesto podpísaním a doručením rozhodnutia schváleného uznesenia Ing. Igorovi 

Petrovčikovi. Termín: do 15.10.2021. A idem odniesť návrhovej komisii toto uznesenie. Čiže nech mi 

dajú 30 sekúnd na dopísanie termínu a idem za nimi. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán Priester, procedurálny. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (procedurálne): Ja by som možno poprosil úrad, alebo aj ostatných 

poslancov, že či si nedáme nejakú 5 minútovú pauzu, lebo tam bolo toľko toho, že ja to potrebujem 
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mať na papier, lebo som sa stratil už v tých jednotlivých bodoch, aj čo sa v nich hovorí. Tak hlasujme 

o procedurálnom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ja si myslím, že, vážne. Nech sa páči, poprosím návrhovú komisiu. Bolo 

to prečítané. Prečítajme, čo tím pána Djordjeviča, alebo kto mu to pripravoval. Prečítajme to a poďme 

hlasovať, lebo vážne už. Nech sa páči. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Sú tu štyri body A, B, C, D, takže ja prečítam 

každý bod osobitne a budeme hlasovať o každom bode osobitne. Dobre? Takže návrh na uznesenie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v konaní vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov 

začatom dňa 06.05.2021 za porušenie čl. 7 ods. 1 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov 

A. konštatuje, že v oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov, ktoré verejný 

funkcionár Ing. Igor Petrovčik podal za rok 2019 ako starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto 

v zmysle čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z., neuviedol v časti 

C/vykonávanie podnikateľskej činnosti, že popri výkone funkcie verejného funkcionára je evidovaný 

v živnostenskom registri ako aktívny podnikateľ - živnostník, čím porušil čl. 7 ods. 1 písm. b) 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov. Čiže konštatuje. To je A. Takže pôjdeme hlasovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže, vážení, dám vám ešte 5 minút prestávku pred samotným 

hlasovaním, lebo nechcem zase guľáše tu robiť. Takže kľudne, kto má ešte otázky. Nech sa páči, 

v kľude si to prečítajte, lebo hlasovať o niečom na celú A4, čo ste dostali minútu pred hlasovaním, 

tak akože vážne, na to už nemám slov. (pozn.: diskusiu mimo záznam) Takže kľudne si to naštudujte. 

12.05 alebo 12.06 pokračujeme. 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím, prezentujte sa. Takže poprosím vás prezentujte sa, vážené 

poslankyne, vážení poslanci. Dobre. Poprosím, prezentujte sa. Dúfam, že prestávka stačila na to, aby 

ste sa oboznámili s predkladaným návrhom uznesenia. Je to rozdelené A, B, C, D. Ja sa k tomu už 

radšej nebudem vyjadrovať, aby som nebol obvinený, že vás ovplyvňujem. Ale verím, vážené pani 

poslankyne, vážení poslanci vo váš zdravý rozum. Takže nech sa páči. Návrhová komisia prečítala 

návrh uznesenia, bod A. Takže poďme, pristúpime k hlasovaniu. Takže ešte raz prípadne môže 

prečítať návrhová komisia.  

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Ešte raz bod A? Takže bod A. konštatuje, že 

v oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov, ktoré verejný funkcionár Ing. Igor 

Petrovčik podal za rok 2019 ako starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto v zmysle čl. 7 ods. 1 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z., neuviedol v časti C/vykonávanie 

podnikateľskej činnosti, že popri výkone funkcie verejného funkcionára je evidovaný 

v živnostenskom registri ako aktívny podnikateľ - živnostník, čím porušil čl. 7 ods. 1 písm. b) 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Koľko potrebujeme tu hlasov? (pozn.: diskusia mimo záznam) 

Nadpolovičná väčšina. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 12:  za: 2, proti: 2, zdržalo sa: 4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Návrh nebol prijatý. Pokračujeme. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: B. ukladá verejnému funkcionárovi Ing. Igorovi 

Petrovčikovi, starostovi mestskej časti Košice-Staré Mesto v súlade s čl. 9 ods. 10 písm. b) ústavného 

zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

v znení neskorších predpisov pokutu v sume zodpovedajúcej trojnásobku mesačného platu verejného 

funkcionára a oznamuje, že proti tomuto rozhodnutiu miestneho zastupiteľstva o uložení pokuty 

môže dotknutý verejný funkcionár podať návrh na jeho preskúmanie na Ústavný súd Slovenskej 

republiky v lehote 15 dní odo dňa doručenia rozhodnutia podľa čl. 9 ods. 6 ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov; 

 

Ešte raz, lebo to bolo zmätočné? Je to v poriadku? (pozn.: diskusia mimo záznam). Tam bolo ZA 2, 

pán Hanesz reklamuje, že bolo zmätočné, takže bude za: 2, proti: 1 a ostatní sa zdržali.  

 

Hlasovanie č. 13:  za: 2, proti: 1, zdržalo sa: 6 

(poslanec Hanesz opravil svoje hlasovanie na PROTI ) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalej, nech sa páči. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: C. vyslovuje stratu verejnej funkcie starostu v 

súlade s čl. 9 ods. 8 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a oznamuje, že proti tomuto 

rozhodnutiu miestneho zastupiteľstva o vyslovení straty verejnej funkcie starostu môže dotknutý 

verejný funkcionár podať návrh na jeho preskúmanie na Ústavný súd Slovenskej republiky v lehote 

15 dní odo dňa doručenia rozhodnutia podľa čl. 9 ods. 6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov.  

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 14:  za: 2, proti: 2, zdržalo sa: 5 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže to D, tým pádom asi nemá logiku o tom hlasovať? (pozn.: diskusia 

mimo záznam). Dobre, tak sme radi pán poslanec, že sme vám ulahodili. Nech sa páči, nasleduje 

ďalší bod 4.4. 

- - - 

 

BOD č. 4.4 

Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dávam slovo predkladateľovi. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Vážení kolegovia, dovoľte, aby som vám predstavil 

tento návrh, aj keď už bol viackrát predstavený. Všetci ste už asi videli aj vystúpenie zástupcu 

spoločnosti Úsmev ako dar pána Drába, ktorého osobne mnohí z vás poznajú. Niekoľkokrát už 

predstavoval tento projekt. Ako viete, najprv bola tu snaha urobiť v podstate sociálne bývanie spolu 
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s tou kultúrnou časťou v priestoroch Löfflerovej vily. Avšak tento zámer vtedy nebol zhodný ani zo 

stránky v podstate nejakej kultúrnej a pravdepodobne aj by tam dochádzalo k sporom, ako vtedy 

ROVÁS veľmi jasne naznačil. Mohlo by tam dochádzať k sporom medzi obyvateľmi, ktorí by tam 

mali sociálne bývanie a umelcami. A keďže sme sa chceli vyhnúť nejakým konfrontáciám a nejakej 

tej uzurpácie zo strany tohto združenia, tak sme prišli s iným nápadom. Poviem pravdu, že na tento 

nápad nás upozornil, alebo na túto možnosť ako to ináč riešiť, nás upozornil pán poslanec Djordjevič, 

za čo som mu veľmi vďačný. A spolu s pánom kolegom Konečným, sme potom, ako sa dá povedať, 

dali hlavy dokopy a prišli s takýmto návrhom. Chcel by som sa tak isto poďakovať pánovi starostovi 

a zamestnancom úradu, ktorí boli veľmi nápomocní, či už tajomníčke komisie zdravotnej alebo či sa 

jedná o tajomníka finančnej komisie. Musím povedať, že toto zastupiteľstvo je veľmi sociálne 

a veľmi mu záleží na osudoch obyvateľov Starého Mesta. A preto som veľmi rád, že sme mohli 

predložiť tento návrh. Jedná sa v podstate o finančnú dotáciu pre Úsmev ako dar, ktorou mestská časť 

bude dotovať, dá sa povedať dotovať túto organizáciu. Podpíše sa zmluva, kde je ako v dôvodovej 

správe napísané. V prípade, ak bude dotácia schválená, bude zmluvou účelovo viazaná na predložený 

predmet plnenia t. j. podpora nájomného pre ohrozené rodiny s malými deťmi s trvalým pobytom 

v mestskej časti Košice-Staré Mesto. Všetci dobre vieme, že pandemická situácia, ktorá začala 

minulého roku, priniesla veľa rodín na pokraj chudoby, alebo aj za hranicu chudoby, by som povedal. 

Som veľmi rád, že sa našla ochota pomôcť aspoň takto sčasti ako mestská časť. Zároveň, kolegovia, 

vás chcem upozorniť, že budeme v podstate prvá takáto mestská časť, ktorá podporí niečo také. 

A chcel by som aj povedať, že našli sme veľmi seriózneho partnera, ktorý na našom trhu pôsobí cez 

30 rokov, má akreditáciu od ministerstva práce a sociálnych vecí. A je, dá sa povedať, takým jedným 

z lídrov v tomto odvetví. Sám poskytuje nájomné, sociálne bývanie. Má veľa projektov, ako už som 

vám hovoril. Pán Dráb sa predstavoval, všetci ste to videli. Takže budem len a len veľmi rád, ak sa 

prikloníte k tomuto návrhu a schválite ho. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pán poslanec. Ak sa nikto nehlási. Pán zástupca sa hlási. Pán 

zástupca Ďurica bol .. Zmeňme poradie, lebo mu nešiel technicky a potom pán poslanec Konečný. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Dobrý deň dámy a páni. Ďakujem pánovi 

Priesterovi za jeho príhovor. Toto ja vidím ako zmysel tohto zastupiteľstva. Som veľmi rád, že po 

troch hodinách sme sa naozaj dostali k téme, ktorá je kľúčová pre mestskú časť a pre naše pôsobenie. 

Čím viac takýchto počinov a v tom si myslím, že je zmysel poslancovania v tejto mestskej časti. 

Takže určite budem hlasovať za túto podporu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja len veľmi stručne nadviažem na kolegu Priestera ako 

predsedu sociálnej, zdravotnej komisie. Dobre viete, že my sme sa snažili túto vec pomoci 

konkrétnym rodinám v Starom Meste, ktorí sa ocitli na hranici biedy, alebo chudoby a hrozí im strata 

bývania a sú s maloletými deťmi, o to tam primárne išlo, mamičky s deťmi, riešiť pomocou v našej 

Löfflerovej vile. Tento projekt padol. Ale som veľmi rád, že viacerí kolegovia poslanci sme sa naozaj, 

či to bol Andy Ďurica, kolega Djordjevič, Pali Priester samozrejme ako predseda tej komisie, 

zamýšľali ako inou formou pomôcť. A táto forma sa ukázala ako jedna z možných, priechodných. To 

uvidíme po hlasovaní, samozrejme. Ale chcem poukázať na to, že naozaj je dodržané to, čo v tom 

uznesení je. Čiže konkrétna pomoc v Starom Meste, pre staromešťanov a inštitúciou, ktorá pôsobí 

a vykonáva činnosť v Starom Meste, čo je pobočka Úsmevu ako dar v Starom Meste. A naozaj, 

akože, ja dúfam, že tento pilotný projekt odštartuje takúto trvalejšiu spoluprácu. A mňa osobne veľmi 

teší, že skutočne trom konkrétnym rodinám s malými deťmi v Starom Meste toto zastupiteľstvo 

takouto formou pomôže. Čiže každého z nás naozaj by táto situácia, ak k tomu dôjde samozrejme, 

nepredbiehajme, tak mala tešiť, že sme pomohli konkrétnym rodinám s deťmi. Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Prv, než dám slovo návrhovej komisii, chcem oznámiť, že pán 

poslanec Hanesz už musel odísť, takže sa ospravedlnil. A tým pádom v rámci overovacej komisie by 

som navrhoval pani poslankyňu Blaškovičová, ak súhlasí. Ďakujem. Nech sa páči, návrhová komisia 

môže prečítať návrh uznesenia.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto na rok 2021 vo výške 2  700,00 € žiadateľovi Spoločnosť priateľov detí z detských domovov 

Úsmev ako dar, Občianske združenie, Ševčenková 1175/21, 851 01 Bratislava – Petržalka, Pobočka 

pre východné Slovensko a Zakarpatskú Ukrajinu, so sídlom Kováčska 17, 040 01 Košice, na účel 

podpory nájomného pre 1 - 3 ohrozené rodiny s malými deťmi s trvalým pobytom v mestskej časti 

Košice-Staré Mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 15:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Nasleduje bod č. 5 

- - - 

 

BOD č. 5 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XVII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 24.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram a nech sa páči návrhová 

komisia. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XVII. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

24.06.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 16:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pristúpime k bodu č. 6.   

- - - 

 

Bod č. 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od XVII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 24.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási, takže uzatváram a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti 
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Košice-Staré Mesto za obdobie od XVII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 24.06.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 17:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 7. 

- - - 

 

Bod č. 7 

Správa o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto k 30.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vlastne už na ostatnom zasadnutí finančnej komisie bola široká rozprava 

o tom. Predpokladám, že detaily a otázky, ktoré ste mali, vážené pani poslankyne a vážení poslanci, 

že vám boli zodpovedané. Takže ešte napriek tomu samozrejme otváram diskusiu. Nech sa páči. Pani 

poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Keďže nie som členkou finančnej komisie, ja by 

som sa chcela opýtať teda, prečo sa nezačala rekonštrukcia sobášky a čo s tými peniazmi bude? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže pán Kovács je na ceste, detailne vám vysvetlí, prečo. Prípadne, keď 

má ešte niekto iný, tak môžeme sa potom vrátiť k odpovedi. Tak pán Priester, nech sa páči. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja by som. Nie je to úplne k téme, ale chcel by som 

aj pripomenúť ostatným kolegom, aj pánovi starostovi a poprosiť aj pána poslanca Djordjeviča, aj 

pána starostu, aj pána Gregu, keď sa ešte vráti, aby vlastne pripomenuli sľub, ktorý nám dal primátor 

mesta Košice, keď sme predávali Mestskú krytú plaváreň. A ako sa vlastne vtedy vyjadril ohľadom 

našej sobášnej siene. Lebo je to budova mesta, ktorú my máme iba v správe. Je síce pravda, že my ju 

využívame. Ale všetci dobre viete, ktorí sobášite, že aké množstvo ľudí vlastne sobášime, a že nie sú 

len z našej mestskej časti, ale dosť často sú aj z iných mestských častí. A možno je to tak, že teraz 

v tomto predvolebnom období treba vytvárať aj takýto tlak trošku. Takýto mediálny, alebo ako by 

som to povedal možno cez zastupiteľstvo na vedenie mesta, aby svoje sľuby aj začalo plniť. Lebo ak 

si dobre pamätám, tak vtedy pán primátor nám sľúbil, že vlastne nám poskytne finančné prostriedky 

na to, aby sme urobili vzduchotechniku v tejto sále, keďže sme už, sa mi zdá, že to bolo rok predtým, 

chceli od mesta, keď nám taký balík peňazí, ktorý sme nakoniec nemohli využiť, kde sme vyčlenili 

prostriedky na toto. Takže chcel by som poprosiť aj mestských poslancov, aby sa na najbližšom 

zastupiteľstve opýtali pána primátora, že ako teda stojí ten jeho sľub. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Takže máme tu pána Kovácsa, vráťme sa k otázke pani 

poslankyne. Sobášna, prečo zatiaľ nebola investícia v sobášnej?  

 

p. Kovács, vedúci odd. rozvoja: Ďakujem. Vážení poslanci, pán starosta, prítomní, sobášna sieň 

v podstate tak ako sme ju schvaľovali v marci, v tom čase nám prebieha energetický audit. 

Energetický audit na prelome mesiacov jún – júl ešte s dodatočnými odporúčaniami. Na základe toho 

začali rokovania aj s pôvodným architektom pánom Merjavým a postupne sme sa dostali do štádia 

projektového spracovania. V súčasnej dobe bude obstaraná projektová dokumentácia v jednoduchšej 

forme, ktorá nám vlastne napovie akým spôsobom budeme rekonštruovať celú tú vzduchotechniku, 

aj s tým súvisiace časti tej časti budovy. Čiže teraz sme v štádiu, kde vlastne dôjde k spracovaniu tej 
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jednoduchej projektovej dokumentácie pre účely verejného obstarávania a aj konania na stavebnom 

úrade.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Chcem sa iba opýtať pána Kovácsa, že ako to reálne vidí, že či by sa 

mohla stihnúť začať, lebo pre rozpočtový rok, kde je schválený rozpočet, sú podstatné ... Teraz, 

v tomto sa priznám, že nie som si úplne istý, či je podstatná objednávka alebo vyhodenie faktúry. Že 

či môžeme vôbec v roku 2021 rátať s tým, počítať, alebo aké sú tam šance, žeby tá rekonštrukcia 

prebehla. A sa ešte chcem opýtať, lebo naozaj nepamätám si presne, či sme my schvaľovali aj na 

samotný projekt, lebo hovoríte, že idete odštartovať projektovú dokumentáciu, alebo či tá projektová 

dokumentácia je už ako celok, celého balíka schváleného na to? Čiže, keď áno, vzhľadom na to potom 

aj upravím uznesenie, ktoré chystám v ďalšom bode.  

 

p. Kovács, vedúci odd. rozvoja: Ak teda môžem zareagovať, vlastne tá projektová dokumentácia, tak 

ako ste povedali pán poslanec, je vlastne súčasťou toho kapitálového výdavku. Čiže účtovne to bude 

na 042, čiže je to jeden súbor vynaložených finančných prostriedkov. A čo sa týka samotného 

schvaľovania. V čase, keď sme schvaľovali rozpočet, už v tom čase bola informácia o tom, že ten 

energetický audit beží a že my musíme počkať na tie výsledky. A čo sa týka toho badžetu, ktorý bol 

vtedy schválený, on bol odhadovaný. Lenže v čase a priestore sa ceny zmenili a to je hlavný dôvod 

spracovania projektu. Áno, samozrejme, musíme splniť aj legislatívu k vzťahu k stavebnému úradu. 

Ale potrebujeme hodnoverne zistiť cenu toho, čo ideme obstarať. Teda výkaz, výmer a rozpočet. A na 

základe toho potom budeme môcť uskutočniť rozhodnutie, ako budeme ďalej postupovať. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a dávam slovo 

návrhovej komisii.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto k 30.06.2021 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 18:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k bodu č. 8.  

- - - 

 

Bod č. 10 

Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak isto detailne to bolo, predpokladám, prerokované na finančnej komisii. 

Takže poďme rovno, otváram diskusiu. Nech sa páči. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Už nám to pôjde, podľa mňa, celkom dobre, nielen dnes, ale aj celkovo, 

lebo vec sa vyriešila. V súvislosti s týmto som na finančnej komisii, a preto veľa poslancov tu nebolo, 

teda z prítomných na finančnej komisii, sme sa... Teda ja som upozorňoval na to, že je tam návrh na 

vysporiadanie permanentiek z rezervného fondu. Priamo som to nekritizoval, lebo je to jedna 

z možností. Je to jednoduchšia. Oveľa účtovnícky jednoduchšia možnosť. Zložitejšou by bolo, 

a poviem prečo zložitejšou, a tu sa zastávam úradu, aj ekonomického oddelenia. A v podstate aj 
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výstupu pre občana je to zložitejšie a menej efektívne. Zložitejšou cestou by bolo prepočítavať všetky 

kapitálové výdavky. Teda, rozdeliť ich na viazané a neviazané. Čo znamená viazané? Je viazaná 

dotácia zo strany mesta. Tam je explicitne uvedené, na čo sa môže minúť. Potom je výnos z hazardu 

a je tam explicitne uvedené na čo sa môže minúť. A potom je tam ešte tretia vec. To sa v tomto 

ročnom rozpočte prvýkrát objavuje, a to je výnos z dane z rozvoja. A tam je opäť explicitne uvedené, 

že sa to môže minúť iba na kapitálové výdavky súvisiace s infraštruktúrou, ihriskami, sociálnymi 

zariadeniami, školskými zariadeniami. Čiže v tomto zmysle sa zastávam úradu a ekonomického 

oddelenia, že sú značne limitovaní, lebo veľmi podstatná časť tohto balíka je určená a viazaná práve 

týmito de facto obmedzeniami zo strany tých, ktorí nám tieto peniaze dávajú. Čiže, buď sú to platitelia 

hazardných hier, alebo je to štát, výnos z lotérii, alebo je to mesto Košice. Bolo by to zložité. Dalo 

by sa to vypočítať. Ale v podstate nikde nie je napísané, že my to v budúcoročnom rozpočte, nazvem 

to krivdou. Aj keď to krivda zákonná nie je. Je to morálna krivda. Krivda v zmysle toho, že na plavárni 

sa zarobí, poviem zhruba, z brucha, ja neviem, 300 000 a že z rezervného fondu, kde sú peniaze úplne 

z inokadiaľ, sa použije na permanentky. Áno, čistejšie, logickejšie. Hovorím, možno morálne čistejšie 

by to bolo použiť z toho výnosu, ale oveľa komplikovanejšie je to urobiť takto. Nikde nie je napísané, 

že budúci rok nemôžeme z peňazí, ktoré budeme mať, investovať či už do vlastného majetku, 

Löfflerova vila, Löfflerovo múzeum, ktorého sme vlastníkom. Čiže to len dovysvetlenie k tomu, čo 

som na komisii hovoril.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nikto sa ďalší nehlási. Pán poslanec Djordjevič druhýkrát. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Keď niekto má v tomto nejasno, kľudne nech ma kontaktuje, alebo teda 

reaguje faktickou poznámkou, alebo sa spýta hoci aj úradu. Však ja myslím, že či už pán prednosta 

alebo pani vedúca ekonomického to vedia odkomunikovať. Budú možnosti na to, ako investovať do 

vlastného majetku. Ešte podstatnú vec som zabudol. Išlo by to len na úkor investícií, ktoré sme už 

sľúbili občanom. Čiže by to bol de facto z poslaneckého zboru gól do vlastnej bránky. Lebo je pravda, 

že by bolo lepšie tie peniažky minúť z plavárne na plaváreň, na permanentky. Lenže, či ja na svojom 

webovom sídle, či úrad, či v Staromestských listoch, už boli investície oznámené. A my aj keby sme 

našli voľné peniaze na to, aby sme permanentky vyplatili z niečoho, tak keby sme nechceli teraz 

starostovi rozpočtovými obmedzeniami limitovať, že má prepúšťať zamestnancov, ktorí by naozaj 

chýbali na tejto mestskej časti, lebo nenazval by som ju predimenzovanou z hľadiska počtu 

zamestnancov. Tak by sa muselo ísť na úkor investícií. A občan mal ohlásenú investíciu. A to nebol 

by krok proti starostovi, ale bol by to krok voči všetkým, lebo tu nás vnímajú ľudia aj ako poslancov, 

ktorí schvaľujú rozpočet. Čiže je to dajme tomu tak, pre mňa, také nejaké Pyrrhovo, nieže víťazstvo. 

Je to ťažké rozhodnutie. Napokon som sa s ním stotožnil, čiže ho podporím. A dnes predkladám 

v súvislosti s tým, čo povedal pán Kováč, doplňujúci návrh tým, že by sa doplnil bod, nový bod 3. 

Lebo v pôvodnom uznesení sú označené ako 1, 2 a 3 bude: Miestne zastupiteľstvo schvaľuje, že 

v prípade, že sa v roku 2021 nebude realizovať rekonštrukcia sobášnej siene, aby sa nevynaložené 

finančné prostriedky na to určené v rozpočte presunuli do rezervného fondu. Prečo? Preto. My už, 

ako pán doktor povedal, štyri roky bojujeme za rekonštrukciu sobášky. Ja nechcem, aby sa tam 

v decembri nejakými opatreniami starostu, alebo niečo, čo budem v budúcnosti kritizovať, míňali tie 

peniaze inde. Sú na to určené v rozpočte. Minie sa na projektovú dokumentáciu a zvyšok, a nie je to 

len môj názor, naozaj už tú sobášku chceme dokončiť, aby sa presunul do rezervného fondu. Čiže 

idem odniesť návrhovej komisii.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja by som poprosila o vysvetlenie. V bežných 

výdavkoch je to – 13471 EUR z Podprogramu: Podporná činnosť. Aké sú to peniaze a na čom sa 

ušetrilo, alebo čo sa nebude realizovať. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, vedúca ekonomického oddelenia Ing. Benčöová. 

 

p. Benčöová, vedúca odd. ekonomického: Ďakujem. Tak tento presun finančných prostriedkov 

v podstate súvisí s vykrytím výdavkov na materských školách, pretože tam je výpadok v príjmovej 

oblasti, čo sa týka školného, na základe toho, že bol júni, myslím, schválený znížený poplatok, 

jednotný poplatok za školné tých 15 EUR a to v podstate ovplyvnilo. Čiže my aby sme zanechali 

rozpočet materských škôl taký aký je, vyrovnaný, tak v podstate sme hľadali finančné zdroje 

v podpornej činnosti, konkrétne z položky 632 001, čo sa týka energií. Takže, ak to, ak tieto... No, 

neviem, ako to bude v podstate do konca roka, ale je to z tejto položky v podstate. Tam je ťažko 

hľadať šetrenie. Je tak ten rozpočet napätý, že je fakt veľmi ťažké. Takže tieto finančné prostriedky 

musia byť zabezpečené na materských školách, pretože tento rozpočet oni majú rozpísaný a podľa 

toho fungujú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu. Najprv 

pozmeňovací návrh. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže doplnenie k bodu 3. Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje, že v prípade, že sa v roku 2021 nebude 

realizovať rekonštrukcia sobášnej siene, aby sa nevynaložené finančné prostriedky na to určené v 

rozpočte presunuli do rezervného fondu. 

  

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 19:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pôvodný návrh.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto A. schvaľuje 2. zmenu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto na rok 2021 v predloženom znení. B. schvaľuje použitie Rezervného fondu vo výške 59 000 € 

v súlade s §15 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách v znení neskorších predpisov a 

§36 zákona č. 67/2020 Z. z. o niektorých mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti 

so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby COVID – 19. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

  

Hlasovanie č. 20:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže môžeme pristúpiť k bodu č. 10. 

- - - 

 

BOD č. 9  (stiahnutý predkladateľom) 

- - - 

 

BOD č. 10 

Návrh na udelenie verejných ocenení mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže vyplývajúc z týchto zásad a postupu udeľovania verejných ocenení 

boli prijaté vlastne návrhy na ocenenie kolektívu a jednotlivcov. Celkovo boli podané 4 návrhy na 

jednotlivcov a 2 návrhy na ocenenia kolektívov. Komisia vybrala troch jednotlivcov a jeden kolektív, 
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tak ako to máte v predloženom návrhu uznesenia. Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu a návrhová 

komisia, nech sa páči.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje  

a) cenu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice–Staré Mesto pre kolektív Vodnopólový klub 

Veteráni Košice 

b) cenu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice–Staré Mesto pre jednotlivcov: 

1. Mgr. Juditu Štofkovú 

2. Mgr. Milana Kolcúna 

3. Konráda Shönfelda 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 21:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bod č. 11.  

- - - 

 

Bod č. 11 

Návrh projektu „Vycvič si svojho miláčika“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľom je predseda komisie kultúry, školstva a športu. Tak isto 

prejednané to bolo na príslušnej komisii. Otváram diskusiu. Uzatváram. Nech sa páči návrhová 

komisia.  

 

p. Galdunová, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje projekt „Vycvič si svojho miláčika“ v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 22:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bod č. 12.  

- - - 

 

 

Bod č. 12 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Mal som otázku na pani vedúcu ekonomického oddelenia, ale odišla. 

Takže môžem sa opýtať pána kontrolóra napríklad, ktorý by mi na to možno... (pozn.: diskusia mimo 

záznam). 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, ak nemá nikto nič, tak by som to uzavrel a potom v bode, pán 

poslanec, môžeš. Uzatváram diskusiu a prechádzame do bodu č. 13 

- - - 
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BOD č. 13 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  V rámci bodu Rôzne, nech sa páči. Pán poslanec Konečný. Takže ideme 

v poradí ako vidíme na tabuli. Takže prehoďme pána poslanca Konečného. Máte slovo. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Keďže tu nie je pani vedúca ekonomického, opýtam sa teba 

pán kontrolór, možno by si mohol vedieť. Zámerne som povedal, že sa to opýtam. Vieš mi odpovedať, 

či bola nášmu nájomcovi OZ ROVÁS zaslaná faktúra za užívanie našej nehnuteľnosti v tomto 

kalendárnom roku a či ju aj zaplatili v termíne, ktorý mestská časť určila. Čiže do toho jedného 

mesiaca. Vieš mi na to odpovedať? Ďakujem.  

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Pán poslanec, ak dovolíš, odpovieme ti písomne. A myslím tým písomne, 

obratom. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokiaľ ja mám informácie, faktúra bola odoslaná a úhrada, myslím, že bola 

pripísaná. Ale preverí to príslušné oddelenie. Nech sa páči faktická pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Podľa rokovacieho poriadku v bode Rôzne môžem faktickú? 

Môžem asi. (pozn.: diskusia mimo záznam) V poriadku. Prestaňme už riešiť ten ROVÁS, lebo už ma 

to nebaví. Buď tú budovu zrekonštruujme a dajme do normálnej verejnej obchodnej súťaže. Žiadne 

osobitné zretele, či ROVÁS, či OZ, či tak pôjde sa na city, hentak. My sme do tej budovy za 

posledných 12 rokov dali 60 – 70 000, zobrali 100 000. Alebo nech je to aj 90. Určite tam máme 

investičný dlh. To je jediná budova, páni, kde vieme sa zamerať na niečo? Keď hej, hej. Ale však na 

ďalší rok tých 350 000 z plavárne sa môže použiť na nákup bytov, keď ideme podporovať mladé 

rodiny. Čiže neriešme tu ROVÁS. Prestaňte byť osobní, útoční, venujte sa konštruktívnej politike. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. Pán poslanec, ešte v rozprave chcete? Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Hej. Ako, toto som vôbec neplánoval. Len proste stále sa tu niečo 

sleduje, nejaký ROVÁS. Tam na plavárni sme mali pohľadávky, ktoré sa odpisovali. Na meste boli 

pohľadávky, ktoré sa odpísali, ale o tom zajtra. Nič. Chcel som o tom, čo sme aj rozprávali, ale 

nechcel som to v projekte Vycvič si svojho miláčika, ktorý je dobrým zámerom. Ale reagujem na to, 

čo povedala kolegyňa pani Blaškovičová zrušiť uznesenie. Nie som za úplné zrušenie, ale som, keď 

bude férová hra, za isté uvoľnenie. To znamená, že ... Aby som do vysvetlil. Tam boli emócie, bol 

príhovor starostu. Teraz máme všetko za sebou odhlasované, vyriešené. Teraz sa bavme naozaj 

konštruktívne. A nepovedal som to dnes. Absolútne nekritizujem tú akciu. Bola výborná. Ten 

Gurmán Fest kľudne môže ísť. Buď ako súčasť toho, alebo súčasť toho. Keď my vieme ... My vieme 

starostovi inak uvoľniť ruky, keď niečo operatívne bude treba riešiť, a to tak, že urobíme špeciálny 

fond na akcie, alebo mu nezredukujeme repre fond, tak ako sme mu zredukovali toho roku. Lebo, 

vážení, vy hovoríte, že to potrebuje komisia sa, že potrebujeme komisiu, že to je šesťmesačný proces. 

To nie je  šesťmesačný. Ale ja keď niečo chcem plánovať, ja už dneska viem povedať, že na ďalší 

roku budú tie a tie akcie. A keď sa niečo teraz vyskytne, a keď sa nezorganizuje. A čo sa stane? Teraz 

mestská časť bude trpieť? Obyvatelia budú nespokojnejší, smutnejší? Keď raz má byť poriadok, však 

všetci vieme, nechcem teraz otvárať, nebudem ani úplne definovať. Viete prečo som to dal, to 

uznesenie. Nepáčili sa mi mikulášske balíčky, nepáčil sa mi nákup CD, nepáčil sa mi výber umelcov, 

ktorý stále pokračuje. Nepáčilo sa mi to dirigovanie. Preto som presunul, ako organizáciu kultúrnych 

... Kompetencie, mať dosah nad financiami určenými na kultúru pre zastupiteľstvo. Ale samozrejme, 

že v prípade operatívneho niečoho, môže byť použité z fondu, repre fondu starostu, ktorý nemusí byť 

skresaný, pokiaľ nebudú zneužívané, a hlavne pred voľbami, dané akcie na politické účely. To 
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znamená, že bude kultúrna akcia ... Darmo, že z repre fondu starostu, bude to hradené mestskou 

časťou, aby sa naozaj, teraz fakt ja kamarátsky prosím, aby nebolo, že tento balíček, aj keď je 

sponzorský, venuje starosta najkrajšej. Dajte tam len logo mestskej časti. Každý vie, že vy ste pán 

starosta. Proste, keď to bude mať tú formu, ako povedala pani Blaškovičová, kľudne vám ten balík 

necháme v plnom rozsahu na ďalší rok a kľudne tieto akcie môžete organizovať. Také, ktoré 

potrebujete vyriešiť operatívne. Toľko som chcel k tomu v zmysle diskusie, že áno, vieme sa baviť 

o istej operatíve. Ale pamätáte si veľmi dobre, že pán Kovács, to bol prvý človek, ktorý zatrhol, že 

kompetencia komisie nie je na to, aby uvoľňovala peniaze. Preto som na poslednú chvíľu prepísal, že 

zastupiteľstvo. Ja som chcel ísť do operatívy, ale nedalo sa. No, celé.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja vlastne nadviažem na to, čo hovoril kolega 

poslanec, aj čo som povedala pri bode č. 2. Ja by som chcel poprosiť úrad, aby nám pripravil návrh 

na zrušenie toho uznesenia, v ktorom len zastupiteľstvo rozhodovalo o projektoch. A naopak, aby 

pripravil návrh takého uznesenia, v ktorom bude v kompetencii komisie presúvať v rámci svojho 

finančného balíka možnosť rozhodnúť o tom, že sa niektorý projekt zmení. To znamená, 

nenavyšovanie financií, ale v rámci komisie, aby sme to vedeli urobiť. Nikto nevieme ako dlho budú 

trvať pandemické opatrenia, kedy budeme môcť robiť väčšie podujatia, kde sa zúčastní viacej ľudí. 

A možno prídeme na nejaké lepšie, ako máme teraz tie psíčkárske a balkóny, a podobne. Aby sme 

v rámci toho mohli byť operatívni, alebo teda finančnej pomôcť. A to čo hovoril Michal, samozrejme, 

ak sú to financie, ktoré sú z kapitoly vášho repre fondu, pán starosta, aby ste si o nich mohli vy 

rozhodovať. Samozrejme. Len, aby my sme sa dostali k tej informácii. Ale, samozrejme, povinnosť 

by bola, aby sa to v komisii prerokovalo. To znamená, my vieme predsa rokovať online. Takže by sa 

toto mohlo dostať do toho uznesenia, že presne tieto návrhy nové a nové projekty, aby mohli byť 

operatívne prerokované online. Aby to bolo v nejakom zmysluplnom uznesení, aby sme si to takto 

vedeli schváliť. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djorjdevič, poslanec MiZ (faktická): Ak by bola takáto vôľa, tak potom za mňa si to viem 

predstaviť jedine tak, a to samozrejme bude na to priestor do budúceho rozpočtu, aby sa vyjadril 

právnik mestskej časti, poprípade iné referáty, žeby sme uznesenie mali v tom zmysle, žeby komisia 

kultúry, resp. na kultúru by bolo určených toľko a toľko peňazí. Nemuseli by ani byť explicitne 

vymenované projekty, ale s poznámkou: organizácia kultúrnych a športových, školských, podujatí 

prerokovaných a schválených na komisii kultúry, športu a školstva. Takto áno. Keď toto bude čisté 

... A v sociálnej komisii. Keď toto bude právne čisté, tak môžeme to tak dať. Vtedy nikto nebude 

môcť hovoriť, že máme 4 krát do roka komisiu a nikto nebude môcť, ja, obviňovať, že si to niekto 

chce zo dňa na deň meniť. Lebo komisiu, vážení, viete zvolať operatívne do dvoch týždňov. A my 

nehovorte, že vy chcete robiť projekty. A keď príde niekto, nechajte ma 10 sekúnd, prosím. Keď 

niekto príde, že rýchlo, rýchlo robím akciu. No čo? A sa nezrobí. A teraz čo sa z toho? Nemusíme 

všetkého sa chytať. Ja viem, že no ... Nebudem už rozvíjať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Máme odpoveď na otázku pána poslanca Konečného. Takže úhradu od 

ROVÁS bola pripísaná na účet 25.08.2021. Nech sa páči pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Tak to si nemohol, pán starosta, lepšie vystihnúť, že presne 

pred mojím vstupom mi dáš aj odpoveď. Takže. Nedával som faktickú na Michala, lebo ako nechcel 

som len to. Súhlasím, v budove je investičný dlh. O tom vieme všetci, o tom sa nemusíme baviť. Ale 

zase, tak ako ma zaujímalo napríklad, či je Albelli novým sponzorom mestskej časti, považujem za 
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rovnako legitímne ako poslanec opýtať sa, či daný subjekt poslal na náš účet peniaze v danej lehote. 

Za tým si stojím, za tým nie je absolútne nič zlé. Ešte k danej veci. Aj pri tom, keď sme mali túto 

rozpravu s pánom Szabóm, ako predsedom, v komisiách a podobne, kde sme mu aj hovorili, že neraz 

sa stalo, že peniaze prišli po dedline. Tak teraz som sa opýtal, že či v danom kalendárnom roku, teda 

v tomto, to stihol. Som rád, že to stihol. Takže naozaj, akože,  ja to vnímam len ako to, že ako 

poslanec, nie akože si plním svoje povinnosti, ale zaujíma ma, okrem iného, aj finančná stránka veci, 

aj to, či daný subjekt plní záväzky voči nám, keďže mne ide len o dobro mestskej časti, aby tie peniaze 

napríklad sme vedeli potom rozdeľovať tam. Pýtal som sa to na verejnom fóre. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Ja len som sa chcel vrátiť k tej pôvodnej téme ohľadom 

zmeny toho uznesenia. Myslím, že odznel dobrý nápad, aby aj komisia sa dozvedela o tom, keď sa 

nejaká akcia bude narýchlo chystať alebo plánovať. Ja som mal pôvodne zámer zmeniť to uznesenie 

a dať tam návrh, aby bolo povedzme od nejakej finančnej čiastky, od nejakého rozpočtu malého. 

Keby to bola nejaká naozaj miniatúrna akcia do 100 – 200 EUR, tak aby sme nečakali kvôli tomu na 

zastupiteľstvo. Ale v podstate, ak by to malo byť isté z komisie všetko, tak ... (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Dobre. Súhlasím s tým, že komisia by mala mať vedomosť o každej, hoci aj drobnej akcii. 

Veď na to tá komisia zasadá. Na to si jej členovia nájdu čas. Na to tam prídeme, sadneme si a bolo 

by dobré o tom vedieť. To súhlasím, samozrejme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, uzatváram bod Rôzne. Prechádzame k bodu 

Záver. 

- - - 

 

BOD č. 14 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pred rozlúčením chcem vám ešte pripomenúť. Budeme radi, keď sa 

zúčastníte v sobotu našej dobrovoľníckej akcie sadenia stromov a potom plus, ktoré ešte budú v rámci 

mestskej časti v priebehu ešte tohto roka.  Takže týmto sme program XVIII. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva vyčerpali. Ďakujem vám za účasť a prajem ešte pekný deň. Dovidenia.  

 

V Košiciach 05.10.2021 
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